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ZADZWOŃ 

DO NAS 
Coś cię denerwuje, 
niepokoi, cieszy, 

chcesz się podzielił 
swoją opinią? Dzwolf 
do nas w poniedziołki 

16.00 - 18.00oraz 
od wtorku do piątku 

10.00-12.00 

nasz telefon: 7496003 

Kalejdoskop 
ŚWIAT 

Polskim żołnierzom w 
Kosowie nie grozi wid
mo "bałkańskiego syn
dromu". Wiadomo'ć tę 
ogłosił Bronisław Ko
morowski, minister ob
rony. Specjalny zespół 
lekarzy i chemików wy
siany do Kosowa nie 
slwierdził zagrozen 
radiologicznych w rejo
nie stacjonowania pol
skich żołnierzy. 

POLSKA 

Cala Polska w niedzielę 
uc:z.estniczyła w 9. Finale 
Wielkiej Orkiestry Świą
tecznej Pomocy. Podczas 
tegorocznej akcji zbierano 
pieniądze na sprzęt do ra
towania wzroku i sŁuchu 
niemowlaków. Jak zwykle 
akcja powiodła się. Orga
trizatorzy pnewidują że 
podc2as tej akcji padnie 
rekordowa suma 30 milio
nów 

DOLNY ŚLĄSK 
Teatr Polski we Wroc

ławiu 6 stycznia obcho
dził jubileusz istnienia. 
55 lat temu, dokładnie 
w 1946 roku odbyła się 
pierwsza premiera 
"Ślubów panieńskich". 

SP ORT 
Adam Malysz dwoma 

naj dl uższymi skokami 
w Bischofshofen przy
pieczętował zwycięstwo 

w 49. Turnieju Czterech 
Skoczni. Do tej pory 
żadnemu Polakowi nie 
udało się wygrać tej im
prezy. 
WioJcta Kośmider 

Zdaniem naczelnego 

A mi szkoda 
Grzegorz Szczepaniak 

Adam MaIysz wygraJ 
Tumiej Czterech Skocz
ni w stylu takim, że dech 
zaparJo chyba wszystkim. 
PobiJ przy tym kilka re
kordów. Jego tryumf 
ogląda/em z da/eka od 
Polski j zapewniam, że 
nazwisko sympatycznego 
górala jest doskonale 
znane w caJej Europie. 
Po przeczytaniu naszej 
plClSJ' doszedJem do 
wniosku, że u nas niewie
le brakuje, by jego imie-

niem nazywano ulice, 
szkoły, skwe.cy, a j kilka 
pomników postawić by 
można. Mam tylko nad
zieję, że Adamowi się w 
glowie nie przewróci. Po
tem szala! u nas Jurek 
Owsiak i jego Wielka Or
kiestra Świątecznej Po
mocy. I znowu by/o re
kordowo, wzruszająco i 
wszyscy poczuliśmy się le
piej, bo pomogliśmy dzie
ciakom. l tak sobie po
mYSIalem, że szkoda tro-

Zakończyłsię 9 RnalWtelkiejOrkiestryŚwiq
tecznej Pomocy. Czymieszkańcynaszego 
powiatupopierają akcję Jurka OwsIaka? 

Nasza sonda 
Danuta Kiełpi6ska, 
Radwanire 

- Wielka 
Orkiestra i 
Świątecz- ~ 
nej Pomo- ł 
cy dba o ~ 
zdrowie 
dzieci. Podzjwiam Jur
ka Owsiaka za to, że 
odważył ię zorganizo
wać taką imprezę, któ
ra jednoczy całą Pol
skę. Jak przy każdej 

wielkiej imprezie zda
rzają się wpadki. W 
tym roku były one 
dość poważne i mało 
śmieszne. Napadnięto 

ponad 40 wolontariu
szy. Świadczy to o 
znieczulicy społecznej. 
Przecież ci ludzie na
padli nie tyle na kwes
tujących, ale i na dzie
ci czekające na po
moc. 

Tomasz Wojciechowski, 
Rejów 

-0c2jwi5-
cie że po- ~ 
pieram ] 
zbiórkę pie- i 
niędzy pod- i -=z; __ 

czas Wiel-
kiej Orkiestry Świątecz
Ilej Pomogr. Uwa.żam. że 
jest to wzniosly cel, po
nieważ zakupiony SPIZęt 
pomoże wielu dzieciom. 

Agnieszka Reczucb, 
Przemków 

- 10 na- c~ .. jjI"lrL 
prawdę fajna 
sprawa. Do- ~ 
bm, że ktoś l 
taki jak Ow- " 
siak pomaga 
chorym dzieciom i robi to 
bezintereoownie. Działal

ność chruytat}wna WOŚP 
~ JX)niekąd nasz.e 

, które . pamt\m, powmno 
spI'aW()lMlĆ opiekuńczą r0-

lę w sta;unku cb ludzi c.hcr 
l)d1. 

ł:fem)kDraj1rowski, 
GJęIxxice 

Uwa
żam, że jest 
to prawdzi- ~ 

"Y zaszayt"' 

wspomagać ! . .'" 
tę akqę 1 

jeśli pieniądze mają trafić 

rzeczywiście zgodnie z 
przeznaczeniem tj. na 
sprzęt do ratowania no
worodków i niemowląt. 

~Part}ta, 
Polkowire 

- Co roku 
biorę udziaJ 
w WIelkiej ) 
0ddestIze olS 
, ." 
SWiąteancj <5 

POl1JOg'. 
.]l 

Jest to Ś'Nietna idea. Naj 
wainiejsze, że możemy Jar 
muś fXJmóc, jednocześnie 
świetnie się bawiąc. 

chę, iż takie ")'czyny jak 
Z1rycięstwo Adama Ma
Iysza zdarzają się t11k 
rzadko. Szkoda, że Pola-
0/ przywalenipodatkami, 
m.m. na zdrowie, co roku 
muszą wspierać polską 

służbę zdrowia, by "WG
sażyć polskie szpitale, aby 
można w nich by/o leczyć 
chorowite polskie dziecJ~ 
z których wielu następ
ców Mafysza pewnie nie 
wyrośnie. Ale może się 
mylę· 

Opinie 
----~~~~~~~~ .. 

Waszym zdaniem 
Wioleta Kośmider 

-Każdy JIIies"dmniec PoJ
koNi; otIz)ma! od. ~ 
miasta lr.7pJatną książkę pt. 

,,Historia PoIkrnid' -p:M'i>
dział nam J:m1 GrzegoIZ P. z 
u1.l.ifxJwtj. -Moim21:ianiem 
nie ma JX>fIzrb; skrótrnego 
JXMie1ania l)d1 saI11Jd1 in
J.brmacji MJeSi'kafx:)t mogą 
~rlJiei<siąźkę. [lwa.. 

Ż1m. że .JXMinn8ny c:zyta: o 
spraWcKń aktualn)d1. Pn& 
ciei; jest ~ innjd1, ~1 
tematów,.które JXMdnny~ 
jXJIlEllJI1e na lamacń WcNZI?j 

garety-dx:Iałpm GI1egorz 
- Rdi mi ~ tialxJ, jak 

mam R co .miesi;y:; JOOj5 

qJfaty - żałaa się nam puli 
Ewaz~.-Wbm

kLrllina JXXZIahsąfXJ~ 
t.zzy, a nmret o1eIy okienka 
~ w któIJdl można 
~ qJlat :za <Z)712; 

energię itp- Nistely w l)d1 
in5tytlx:ftx:b CZ)rnlC jest za
~jednookicnko. [lwa.. 

Żlnl,żewten~nietrnk

tuje ~ [XM"dŻuie klientów -
cb:Jala. 

Jednym słowem 
Podczas 

kolejnych 
finałów 

-; Wielkiej 
Orkiestry 
Świątecz

nej Pomocy doszło do 
rozbojów i aktów 
wandalizmu. Były 

rówmez p rzyp adki 
kradzieży puszek wo
lontariu zomo 

Anna O Ild"zuk; 
- Ajak to wyglądało 

w tym roku w naszym 
powiecie? 

Ma re k Rzęsi st a, 

pie rw zy za st ępca 

Komendanta Powia
towego Policji \v Pol
kowicach: 

- W tym roku w na
szym powiecie Wiel
ka Orkiestra Śv.1.ą
tecznej Pomocy, mi
mo że zagraJa g!oś.no, 
lO bylo bardzo spo
kojnie. Nie doszlo do 
żadI1ych rozbojów. 
Nic odnotowaliśmy 

też jakichkolwiek 
kradzieży czy bójek. 
Mie zka.ńcy na.~zego 
powiatu zachowywali 
się bardzo szlachet
/lie, uczestnicząc w 
akcji Jurka Owsiaka. 

dziewiąty· 

Wielka 
Orkiestra 
ŚWiątecz
nej Pomo
cy zagrala 
już PQ raz 

Daria Berezowska: 
- CZy Polkowicki Oś

rodek Kultury Sportu i 
Rekreacji 'WłąalYł się do 
tej akcji? 

Bogdan Godlewski, 
kierownik polkowiekie
go Domu Kultwy: 

- Nasz ośrodek, co ro
ku przyJącza się do tej 
glośno gr(J.jącej orkie
stry. W tym dniu orga
nizujemy szereg imprez 
dla dzieci, mlodzieży i 
dorosłych. W tym roku 
wspólnie z Ml.odzieźo
wą Radą Miejską ZOT

ganizowaliśmy koncert 
rockol\y, podczas któ
rego zagTa/y zespoly z 
PolkQwic, Lubina i Ra
wicza. OdbyJysię teżza
ba~ sprawnościowe j 

bai p1Zebierańców. W 
tym roku teź dzieci S8-

me M-Ykonywaly ser
duszka, które zostaly 
sprzedane. a pieniądze 
przekazane wolontariu
szom. 

Na 
ostatnim 

JXNedze.. 
tńuZatzą
du Gminy 
pneanali

ZOWdl1O m.in. projekt 
miejscowego planu za
gospodarowania pJZe.
stJ:zennego dla terenów 
górniczych ,,Rudna J" i 
,,Rudna Je w granicach 
gminyGrębocice sporzą

dzony przez biuro UIba
nistyczne we Wrocławiu. 

Izabela Pakiet 
~ Jaki obrt.ar OOr;lJuje 

ren pan i jaki jest AP 
cd.? 

Jan Bunki~ wójt 
Grębocic: 

-Plan ten obejmuje po
wierzchnie 22 km kw., w 
którego zasię.gu majdują 
się:~~Sta
rej R7JJki arnzDuża WoJ.. 
ka. Obowi;p:ek ~
nia panu "'J11ika zpawa 
geoJogi:meg:J i g6mu,.. 
go. Plan JXJWinien ~ 
rat integrację WS?dci:h 
dziaIań jXJdejmowaI1)dl 
w granicadl terenu Jtmi
a.ego. Jest to ~ 
aby ~ pc1ł'IS1XdJ
ne~oraz 
ocJumę~ 
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Polkowice 

łATWIEJSZY 

DOSTĘP 

Od stycznia tego ro
ku mieszkanki Gminy 
Polkowice nie mają 

problemu z zarejes
trowaniem się do Po
radni K, mieszczącej 
się w przychodni przy 
ul. Skalników. Do
tychczas pacjentki 
mogły skorzystać z 
porady ginekologa, w 
ramach ubezpiecze
nia, tylko w godzi
nach przedpołudnio
wych. Popołudniami 

zaś za leczenie trzeba 
było zapłacić, ponie
waż lekarze przyjmo
wali prywatnie. Obe
cnie w ramach usta- • 
wy o ubezpieczeniu 
zdrowotnym lekarze 
ginekolodzy przyjmu
ją od rana do godziny 
18. 
Monika Szatkawska 

WYBUCHOWY 

TORNISTER 

Pocisk artyleryjski 
znalazła, w ubiegłym 
tygodniu, tS-letnia 
uczennica polkowic
kiego Gimnazjum. 
Leżał na boisku przy 
ulicy U-lutego. Kilka 
dni później przynio -
la go do szkoty w tor
ni trze, aby pochwa
lić się znaleziskiem 
kolegom i koleżan

kom. Ci zaś poinfor
mowali o prawie 
strażnika miejskiego, 
który zawiadomił po
licję· 

Poci k za tal zabez
pieczony przez jed
no tkę saperów z 
Głogowa. Był to 
prawdopodobnie po
cisk ćwiczebny, bez 
ładunku wybuchowe
go. - Nie b,rlo więc 

realnego zagrożenia 

nybucbem - powie
dział nam Marek 
Rzęsista, pierw zy 
zastępca Komendan
ta Powiatowego Po
licji w Polkowicach. 

Rodzice dziewczyn
ki prawdopodobnie 
nie wiedzieli o znale
zi ku swojej córki. 
Anna Osadczuk 

W barwach 
gminy 

Emi1ian Stańczyszyn, burmistrz Polkowic uro
czyśóe wręczył nagrodę Firmie Graf Art. z I nu
wrocławia, zwycięzcy konkursu na najlepszą, 
tablicę wjazdową do miasta. Projekt wykonał 
Rafał Gotowicz, grafik firmy. Musiał on być 
przede wszystkim estetyczny i w barwach gmi
ny. Główna nagroda wyniosła dwa tysiące zło
tych. Jak stwierdził Emifian Stańczyszyn nie by
ło żadnych wątpliwości co do słuszno~cj wybo
ru. Projekt Graf Art - u był niewątpliwie naj
lepszy. 

Nowe tablice, już w rzeczywistych rozmia
rach, powinny stanąć przy wjeździe do miasta 
latem 2001 roku. 
Anna Osadczuk, fot. Bernard Wybierala 

Mianowany pracownik samorządowy 
za naruszenie swoich obowiązk6w 
będzie odpowiadał przed komisjami 

dyscyplinarnymi I i /I instancji 

Wina i kara 
Anna Osadczuk 

Thką decyzję podjęli 
polkowiccy radni na 
ostatniej sesji, jeszcze pod 
koniec ubiegłego roku. 
Powołanie do życia te

go typu komisji bylo nie
zbędne, ponieważ pra
cownik mianowany za 
wykroczenia mógł otrzy
mać tylko upomnienie. 
-"'J'mka to z usta"')' o sa
morządowych pracowni
kach mianowanyc11 - po
infonnowała nas lilianna 
Żelem, kierownik wy
działu organizacyjnego w 
UG. 

W kwestiach spornych 
związanych z narusze-

niem obowiązków pnez 
pracowników mianowa
nych będą onekać ker 
misje. Członkowie ker 
misji I instancji wybierani 
są spośród pracowników 
samorządowych, z wyjąt
kiem osób zatrudnionych 
na podstawie wyboru 
i umowy o pracę. Człon
kowie komisji n instancji 
będą wybierani spo' ród 
radnych gminy. 

Komisje jak i liczbę 

członków wybiera rada 
gminy na czas swojej ka
dencji. Radni powołali 

dwie komisje siedmier 
osobowe. 

3 
32 grosze więcej od l lutego będą płacił polkowiczanie 

za metr kwadratowy w mieszkaniach gminnych 
z czynszem regulowanym 

Drogo - tylkO z pozoru 
Anna Osadczuk 

1,60 od l lu
tego to stawka 
za metr kwad
ratowy w 
mieszkaniach 
wybudowa
nych przed 30 
grudnia 1999. 
Nie jest to jed
nak ostateczna 
kwota. W 

, mieszkaniach 
niepełnostan

dardowych, 
czyli o obniżo
nej warto' ci 
użytkowej 

można uzyskać 

obniżkę czyn
szu. Niższe 
czynsze zapła
cą mieszkańcy, 

którzy nie po
siadają np. in- • 
stalacji wodo
ciągowo - ka
nalizacyjnej, 
gazowej czy 
centralnego ogrzewania. W miesz
kaniach z ciemną kuchnią lub w 
ogóle nie posiadających kuchni czy 
łazienki, rówGież czynsz będzie 

obniżony. Maksymalne obniżki 

mogą wynieść nawet du 50 proc., 
czyli 80 groszy za metr kwadrato
wy. Tego typu lokali w Polkowi
cach jest ponad 1000. Mieszka w 

nich prawie 4 tys. ludzi. 
Ustalono również stawkę 5,33 za 

metr kwadratowy w mieszkaniach 
wybudowanych po 30 grudnia 1999 
roku. Jest to jednak tylko formal
nością , pOllieważ wszystkie mie z
kania wybudowane po tej dacie są 
mieszkaniami z za obów Towarzys
twa Budownictwa Społecznego. 

Mieszkańcy ulicy Hubala przejmują się losem chorej psy
chicznie sąsiadki. Kobieta ta przez okno rzuca w przecho

dzących ludzi wszystkim, co znajdzie pod ręką 

Przez okno 
Wioleta Kośmider, Monika Szatkowska 

- Boję się o dzieci. które bawią się 
pod blokiem - skarży się pani Anna. 
- Czasami lecą sJoiki i butelki, którymi 
można dostać w glowę. Komuś może 
zrobić Jazywdę - dodała ffileszkanka. 
- Ta kobieta stanowi poważne zagroże
nie dla otoczenia - powiedział nam pan 
Krzysztof. - A jak sobie coś zrobi, to 
kto jej pomoże? Nikt do niej nie przy
chodzi. Gdy ma napad szalu, to zamy
ka się na klucz i nikomu nie otwiera. 

Zdesperowani ąsiedzi pro zą za 
każdym razem o pomoc policję. Po-

prosiliśmy o komentarz w tej sprawie 
Marka Rzęsistę, I zastępcę komel}
danta powiatowego policji w Polkowi
cach. - Sprawa jest mi znana, często 
tam inteJWeniujemy - powiedział ko
mendant. - Jest to osoba chora psy
chicznie. Zawsze w takich przypad
kach powiadamiamy pogotowie ra
tunkowe, które odwozi taką osobę do 
zakładu psychiatrycznego - dodał. 

- W tej konkretnej sprawie powia
damiamy córkę chorej, kt(Jra ma 
obowiązek pomóc matce. 
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KRONIKA 

KRYMINALNA 

• W Chocianowie 11-
letni chłopak został za
atakowany przez trzech 
nieznanych mu mło

dych osobników. 
Dwóch z nich trzymało 
go za ręce, a trzed ude
rzył ldlkakrotnie pięścią 
w twarz. Komisariat Po
licji w Chocianowie 
prowadzi w tej sprawie 
postępowanie. 

~ Komenda Powiatowa 
Policji w Polkowicach w 
wyniku podjętych czyn
ności ustaliła sprawcę 

ugodzenia ostrym na
rzędziem tS-letniego 
mieszkailca Polkowic. 
Przypomnijmy, źe do 
zdarzenia doszło w 
trakcie sylwestrowego 
pokazu sztucznych ogni 
w Polkowicach. 4 stycz
nia sprawca zostal 
aresztowany przez Sąd 
Rejonowy w Lubinie, 
na okres trzech miesię
cy. 

M Policjanci z Komisar
iatu Policji w Chociano
wie zatrzymali 28-let
niego mieszkańca Cho
cianowa, który włamał 
się do trzech altan. na 
terenie Ogrodów 
Działkowych "Nadzie
ja". Straty wynoszą 

około 1 tys. zł. 

... Dyżurny Straży Miej
skiej otrzymał infor
mację od ' mieszkanki 
ul. Legnickiej, że na 
kratce schodowej leży 
ranny pies. Poprzyby
eiu na miejsce patrol 
SM potwierdził zgło

szenie. Pies prawdopo
dobnie miał połamane 
łapy. Ponieważ nie 
ustalono właściciela, 

zwierzę odwieziono do 
schroniska dla zwierząt 
w Legnicy. 

__ Dwoje nieletnich 
dzieci pukało do drzwi 
mieszkańców ul. Szty
garslóej prosząc o pie
niądze. Nieletnimi oka
zali się chłopiec (Blat) 
i dziewczynka (12 lat) -
mieszkańcy Lubina. 
Dzieci przekazano 
funkcjonariuszom I}o
mendy. Powiatowej Po
licji w Polkowicaeh. 

Munika Szarkowska • 

Komenda Powiatowa Państwowej 
Straty Pożarnej przeprowadziła pod 

koniec ubiegłego roku, kontrolę 
wybranych lokali, w których miały 

odbyt się bale sylwestrowe 

Sylwestrowa 
kontrola 
Monika Szatkowska 

-Kontrolę pIZeprowa
dziliśmy na terenie Pol
kowici gminy Radwanice 
-poinformował Grzegorz 
Kasperek, rzecznik pra
f!IJW'j komendanta powia
towego Państwowej Stra
ży Pożarnej. 

- Ujawniono niekom
pletne wyposażenie w 
podstawowy sprzęt gaśni
czy oraz braki procedur 
na wypadek wystąpienia 
jakichkolwiek zagrożeń -

Po DZIURACH 

dodał. - Przy organizacji 
balów niedopuszcza1na 
jest niedrożność wyjŚĆ 
ewakuacyjnych oraz 
usterki w instalacji elek
tryczno - energetycznej, a 
takie uchybienia stwier
dzono. Wszystkie niedo
ciągnięcia zostaJy usunię
te przed Sylwestrem, 
uczestnicy zabawy mogb' 
więc spokojnie i bez
piecznie powitać nowy 
rok. 

Przez ponad dwa miesiące postrachem kie
rowców był dziurawy most na drodze Polko
wice - Chocianów, który w każdej chwili mógł 
się zawalić. Niebezpieczeństwo było duże, bo 
ulicę zdobiły wielkie dziury. Kierowcy długo 
musieli czekać na to, by bezpiecznie mogli po
konywać tę trasę. Cierpliwość jednak popłaca. 
Wioleta Kośmider, fot. GIZegorz.Kasperck 

Polkowice 

W Polko wicach zróżnicowane są ceny podgrzania zimnej 
wody. Ceny wahają się od 4 do 28 złotych 

Woda cud 
Wio/eta Kośmider, Monika Szatkowska 

Wszyscy payzwyc:z.ailiś
my się do codziennych wy
gód Standardem stały się: 
telefon, kanalizacja, bieżą
ca woda Nie jest już dla 
nas luksusem także ciepła 
woda. Możemy z niej ko
rzystać do woli, ale czy 
~? Cena jaką płacą 
za wodę mieszkańcy Ryn
ku (pierzei zachodniej) 
może spowodować, że 

przestaną jej używać. L0-
katorzy co miesiąc ze stra
chem czekają na kolejny 
racbW1ek za ciepłą wodę. 
Płacą różnie, w zaleinOOci 
od numeru klatki i liczby 
zamieszkałych lokali. Dla 
przykładu w klatce nr 48 -
18 zł, a już nr 50 - 28 zł! 
Mieszkańcy interweniują, 

nie przynosi to jednak 
oczekiwanych przez nich 
efektów -cena nie jest 0b
niżana. 

- Nie mogę zrozumieć 
tego, że mieszkańcy na 
Hubala pJacą okolo 4 zI za 
metr sześcienny, a ja raz 
14 zl, raz 6 z1, a w t}m mie
siącu 18 z1 - kIzyczy zbul
wersowana mieszkanka 
Rynku. - Skandal! CZy my 
!Damy lepszą wodęniżpo-

zostali mieszkańo/ Polko
wic? Jak oni w końru nali
czają tę cenę i dlaczego co 
miesiąc jest inna? -pyta. 
Swoją opinię wyrazili 

jeszcze inni lokatorzy. -Ja 
dzwonilem do zarządgr, 
czyb' do Polkowickiego 
Towanystwa Budownic
twa Spolecznego. Tam 
poinformowano mnie, że 
cena jest t8ka, a nie inna. 
ponieważ tyle kosztuje 
zamówiona energia po
trzebna do ogrzania tej 
pierzei - powiedział pan 
H - Ciekaw jestem po co 
zamówili taką ilość ciepla. 
wiedz:}c, że jedna część 
kamienicy jest jeszcze nie 
zamieszka/a. Gdy zama
wiali, to przecież mogli 
VlZiąć pod uwagę, że ciąg
le trwa budowa - dodał. 

- Dlaczego ci, co tam już 
mieszkają mają cierpieć i 
placić za prz;yszlych loka
torów, bo ktoś musi p.rze
cież zaplacić za pobraną 
moc? 

O komentarz w tej 
sprawie poprosiliśmy 

Barbarę Olszacką, kie
rownika administracji 
Polkowickiego TBS _0u. 

- Na początku myśleliś
my, że tak duża cena spo
wodowana byla wadami 
technicznymi - poinfor
mowała Barbara Olszac
ka. - Sprawdziliśmy stan 
techniczny węzła cieJr 
!owniczego, licznik ciepła 
oraz czy izolacja na wew
nętrznej instalacji woąy 
nie jest uszkodzona. Po 
p.rzeglądzie nie stwierdzi
liśmy żadnych wad tech
nicznych - dodała - Aby z 
kranów leciaJa ciepla wo
da musi być utIZymjWalUl 
staJa temperatura woąy -
okol o 55 stopni Celsjusza. 
CZy woda jest pobierana 
czy nie, musi mieć tyle 
stopni, aby uważana byJa 
za cieplą.. Oszczędzanie 
lokatorów nic nie poma
że. Żeby pJacićmniej mu
siehby WSZJSo/ z niej ko
IZ)'Stać, Za utIz)mywame 
woqy na poziomie 55 
stopni muszą zaplacić 
mieszkający tam lokato
ZZ}' - wyjaśnia kierownik. -
Ja na miejscu tych ludzi 
zrezygnowaJabym z pod
grzewania wody i zaJOŹ)'
labym wla.sny podgrze
waczwoqy. 
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Zbrodnia i kara, 
czyli budiel2001 

LEGNICA Przyjęcie uchwał zmienia
jących stawki podatku od środków trans
portu i nieruchomości, podniesienie opłat 
za czynności urzędowe oraz dyskusja 
nad tegorocznym budżetem byly najważ
niejszymi punktami ostatniej w ubiegłym 
roku sesji Rady Miejskiej w Legnicy. 

Rada Miasta, zdecydowaną większo
ścią głosów, zaakceptowała przedstawio
ne przez zarząd propozycje. Zwiększe
nie finansowych obciążeń mieszkańców 
Legnicy jest, zdaniem zarządu, koniecz
nością wynikającą z trudnej sytuacji, w 
jakiej znalazło się miasto po wdrożeniu 
przez rząd reform administracyjnych, 
których ciężar spadł na samorządy. Jed
nak zdaniem opozycji, wyższe opłaty, 
jakie od nowego roku będą musieli płacić 
legniczanie, nie uratują budżetu, który 
jest naj trudniejszy w calej dotychczaso
wej historii gminy. 

Zarówno radni AWS, jak i Unii Wol
ności wskazywali na niebezpieczeństwa 
wynikające z takiej polityki zarządu, któ
ra - ich zdaniem - drenuje kieszenie naj
uboższych mieszkańców miasta. Wpro
wadzenie po raz pierwszy jednoprocen
towego podatku od wartości budynków 
wykorzystywanych bezpośrednio do 
wytwarzania i przesyłania nośników 
energii elektrycznej, ciepła, gazu i wody 
jest, zdaniem opozycji, bardzo niebez
pieczne dla mieszkańców miasta. Poda
tek, którego do tej pory żaden z podmio
tów nie płacił, na pewno zwiększy do
chody własne gminy, jednak może w nie
dalekiej przyszłości przełożyć się bezpo
średnio na podwyżkę cen tych mediów. 

Jak było do przewidzenia, najwięcej 
emocji wzbudził przedstawiony radnym 
projekt budżetu miasta na 2001 rok. Z 
tym, że w Legnicy szykuje się bardzo 
trudny rok, zgadzali się wszyscy. Jednak 
radni bardzo różnie oceniają przyczyny 
załamania miejskkh finansów. Radni 
SLD, popierający działalność zarządu, 
zgodnym głosem odpowiedzialność prze
rzucali na prawicowy rząd, który wpro
wadzając reformy, nie doszacował ich 
kosztów, pozostawiając samorządy z za
daniami, na które nie przekazał pienię
dzy. Takie postawienie sprawy to dla 
opozycji tylko część prawdy. Zarówno 
kluby AWS, jak i UW, które głosowały 

przeciw przyjęciu projektu budżetu, uwa
żają, że trudna sytuacja finansowa jest 
wynikiem krótkowzrocznej polityki władz 
miasta, która sprowadza się do konsumo
wania niewielkich dochodów. Z jednej 
strony brak je t środków na inwestycje, 
kulturę, za mało środków na miejską opie
kę społeczną, a z drugiej strony zwiększe
nie wydatków na administrację i wyda
wanie publicznych pieniędzy na nowy sa
mochód dla prezydenta, świadczą - zda
niem opozycji - o skandalicznym sposobie 
gospodarowania pieniędzmi. 

- Ten budżet można skomentować 
tyko dwoma słowami: zbrodnia i kara -
powiedział podczas dyskusji radny Da
riusz Grześkowiak, który tegoroczny bu
dżet uważa za zbrodnię wykonaną na 
mieście, za którą w przyszłości obecny 
zarząd zostanie ukarany. 

Nie mniej krytycznie do budżetu po
deszli radni Unii Wolności, w imieniu któ
rych Łukasz Adamski zarzucił obecnej 
władzy miejskiej grzech zaniechania, 
twierdząc, że budżet jest co prawda bez
pieczny, ale tylko dla realizującego go za
rządu, k~óry nie podejmuje działań popra
wiających sytuację mieszkających w Le
gnicy ludzi. 

- Do Legnicy na koniec roku przyje
chał Mikołaj, jest co prawda odświętnie 
ubrany, zasiądzie niebawem w nowych 
saniach, ale mIeszkańcom miasta przy
wiózł prezenty, w których nic nie ma - po
wiedzlal Adamski. 

Dyskusja podzielila radnych na dwa 
wyraine obozy. Każda ze stron przyta
czała na poparcie swojego stanowiska róż
ne argumenty, czasami nie przebierając w 
słowach . Sesja budżetowa przypadła po
między świętami Bożego Narodzenia a 
Nowym Rokiem, czyli na czas, który 
wszystkich nastraja do otoczenia życzli
wie, gdyby nie to, być może dyskUsja przy
brałaby jeszcze ostrzejszy charakter. Trze
ba jednak pamiętać, że zawsze po świę
tach przychodzi dzień powrotu do pracy 
i mocowania się codziennymi obowiązka
mi, których w nowym roku wiele miejskich 
instytucji nie będzie w stanie wypełnić ze 
względu na dotkliwy brak pieniędzy z 
miejskiej kasy. 

Artur Guzic]<i 

Pieniądze na szpital 
GLOGÓW Rada powiatu głogowskiego uchwalHa budżet na 2001 rok. Wydatki 

starostwa wyniosą ponad 60 mln zł, a dochody blisko 58 mln. Starostwo zamierza 
wydać obligacje powiatowe wysokości 3,5 mln zł, które mają pokryć deficyt budżeto
wy. 

Budżet przegłosowało 21 radnych z koalicji SLD - SKL - PSL - UW. Opozycja wstrzy
mała się od głosu. W nowy rok powiat wchodzi z kredytami do spłacenia wysokości 
5,6 mln zł. Na początku 2002 r. razem z odsetkami będzie miało do spłacenia już 
prawie 10 mln zł. 

W przyszłym roku spora kwota - 1,5 mln zł - zostanie przeznaczona na remonty 
głogowskiego szpitala. Zmodernizowane zostaną m.in. blok operacyjny i oddział in
tensywnej opieki medycznej. 

Bi~ro ogłosaen 
W Legnie)' 

-MW -MW 

856~51-29 
17'\ OiS)lnne 

~oel8 elo 16 

(don) 

Biuro 
ogłoszeń 
lAI Lubinie 

tel. 
114-44-18 

Dziś 
W "Konkretach" 
• Liga 

chuliganów 
"Opowieści" 
o wyczynach 
szalikowców 

• Krzyżówka 
Do wygrania 
radiomagnetofon 

• Do wygrani~ 
wycieczka 
do Izraela 
Trzy tygodnie za darmo 
we Włoszech, na Cyprze, 
na wyspie Rodos 
i w Izraelu 

• Moskal 
w Polko wicach 

• Afera bankowa 
w Legnicy 
Jak bezrobotni 
nabierali 
bankowców 

• Pogotowie 
strajkowe 
wKGHM 
Czego żądają 
górnicy? 
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i cyt na N jpopularniejszego Zawodnika 
i Tren ra la ł bia Miedzioweg 

Lista kandydatów na najpopulamiejszego sportowca i trenera Zagłębia Miedziowego 

piłka noźna 
l Jerzy Podbrowy (Zagłębie Lubin) 
2. Arkadiusz Klimek (Zagłębie Lubin) 
3. Zbigniew Szewczyk (Zagłębie Lubin) 
4. Jacek Manuszewski (Zagłębie Lubin) 
5. Sebastian Gorząd (Górnik Polkowiee) 
6. Andrzej Slowakiewicz (Górnik Polkov.'ice) 
7. PI7.emysław Norko (Górnik Połkowice) 
8. Sławomir KuJyk (Górnik Polkowice) 
9. Lesław Grech (GónUk Polko wice) 
10. Jacek Banaszyński (Miedż Legnica) 
11. Romuald Kujawa (Miedź Legnica) 
12. Sławomir Cuper (Chrobry Głogów) 

piłka ręczna 
13. Radoslaw Fabiszewski (Miedż Legnica) 
14. :romasz Moraw~ki (Zagłębie Lubin) 
15. Adam Steczek (Zagłębie Lubin) 
16. Barbara Stańczak (Cuprum Bank Zagłębie 
Lubin) 
17. Ma.rzena Kot (Cuprum Bank Zagłębie Lubin) 
18. Natalia Wojtala (Cuprttm Bank Zagłębie 
Lubm) 
19 Alicja Główczak (Cuprum Bank Zagłębie 
Lubin) 
20. Wojciech Skołozdzy (Chrobry Głogów) 

koszykówka 
21. Justyna Kłosińska (CCC A'Iuapark Polko
wice) 
22. Magdalena Włodarska (CCC Aquapark Po
łkowice) 

siatkóWka 
23. Agnieszka Piórkowska (Olimpia Jawor) 
24. Liliana Sowa (Olimpia Jawor) 

piłka nożna halowa 
25. Stanisław Kwiatkowski (OSI Legnica) 
26. Dariusz Lubczyński (Cuprum Polkowice) 

akrobatyka sportowa 
27. Wi sław Haczkiewicz (Victoria Jawor) 

łucznictwo 
28. Barbara Węgrzynowska (Strzełec Legnica) 
29. Jacek Proć (Strzelec legnica) 
30. Artur Nag6rny (Strzełec Legnica) 
31. Anna Rabska (Ostrzyca Proboszczów) 
32 Rafał Wojtkowiak (Ostrzyca Proboszczów) 

szachy 
33. Anna Socha (Miedź Legnica) 
34. Monika Aksiukszyc (Budoprojekt Glogów) 

podnoszenie ciężarów 
35. Kamila Kozaczek (LegroI Legnica) 

tenis stołowy 
36. Bartosz Such (Odra Roben Głoska Księginice) 
37. Jerzy Fłorczak (STS Bartoszów) 
38. Alicja Najduk (Konfeks Legnica) 

tenis ziemny 
39. Mariusz Zieliński (ZTT Złotoryja) 

trójbój siłowy 
40. Dariusz W~zola (TKKF ~ródmieście Legnica) 
41. Sławomir SIedź (TKKF Sr6dmieście Legnica) 

sporty walki 
42. Paweł Świder (LKK Kyokushin Legnica) 
43. Anna Soliwoda (Połkowicki Klub Karate) 
44. Edyta Godłewska (Wankan Legnica) 
45. Alicja Widomska (Wankan Legnica) 
46. Agnieszka Szumlańska (Wankan Legnica) 
47. Marta Grochowska (Oyama Karate Legnica) 
48. Rafał Rusek (KKS Tora Legnica) 

kulturystyka 
49 Grzegorz Sochacki (Goliat Głogów) 

SpOrty motorowe 
50. Marek Przybysz (Automobilklub Głogów) 
51. Zbigniew Przybyła (Automobilklub Głogów) 

szennierka 
52. Justyna Żolnierczuk (Piast Legnica) 

łyżwiarstwo szybkie 
53. Marek Bartosicwicz (Cuprum Lubin) 
54. Ewelina Szkutnik (Cuprum Lubin) 
55. Anna Tobuch (Cuprum Lubin) 
56. Daniel Dobosz (Cuprum Lubin) 

duatlllon 
57. Bartosz Woszczyński (CSGT Glogów) 
58. Krzysztof Augustyniak (CSGT Głogów) 

ringo 
59. Gabriela Jóźwi.k (Legnickie Towarzystwo Ringo) 

pływanie 
60. Tomasz Pyk (piast Glogów) 

TRENERZY: 
piłka noźna 
1. Mirosław Jabłoński (Zagłębie Lubin) 
2 Mirosław Dragan (Górnik Polko wice) 
3. Władysław Moroch (Miedz Legnica) 
4. Wieslaw Wojno (Chrobry Głogów) 

piłka ręczna 
5. Roman Je71erski (Cupnun Bank Zagłębie Lubin) 
6. Walenty Winokurow (KJ'R Miedź 96 Legnica) 

koszykówka 
7. Wojciech Spisacki (CCC Aquapark Połkawice) 

siatkówka 
8. Leszek Chr.lanowski (Olimpia Jawor) 

piłka nożna halowa 
9. Andrzej Kisiel (DSr Legnica) 

akrobatyka sportowa 
10. Sławomir Miloń (Victoria Jawor) 

łucznictwo 
J 1. Józef Baściuk (Strzelec Legnica) 
12. Henryk Junak (Ostrzyca Proboszczów) 

podnoszenie ciężarów 
B.Mieczysław Bochensld (Legroł Legnica) 

tenis stołowy 
14. Wojciech Kołodziejczyk (Odra Roben Gło
ska Księginice) 

tenis ziemny 
15. Jacek Kuczyński (ZTT Złotoryja) 

SpOrty siłowe 
16. Tadeusz Hul (TKKF Śródmieście Legnica) 

sporty walki 
17. Audrzej Hodana (Oyama Legnica) 
18. Jacek Rusek (K!<S Tora Legnica) 
19. Krzysztof Zachwieja (LKK Kyokushin) 
20. Zbigniew Lemiesz (PKI< Kyokushln) 

szennierka 
21. Marek Fabirowski (Piast Legnica) 

łyżwiarstwo szybkie 
22. Marian Węgn:yJ1Qwski (Cuprum Lubin) 

pływanie 
23. Marek Grofik (Piast Głogów) 

ringo 
24. Janusz Dybka (Legnickie Towarzystwo 
Rmgo) 

Do rozstrzygnięcia plebiscytu na najpopularniejszego trenera hportowca Zagłę
bia Miedziowego pozostały jeszcze trzy tygodnie, wiele się więc jeszcze może zmie
nić. Po podliczeniu dotychczasowych głosów wśród sportowców na czele jest piłkarz 
Arkadiusz Klimek, który otrzymał dotąd 1975 głosów, Następne miejsca zajmują: kara
teka Paweł Świder (1962 głosy). trójboista Dariusz Wszoła (1837), karateka Anna So
liwoda (1835) i piłkarz Jerzy Podbroiny (1808). Ponad tysiąc punktów malą także: 
Anna Socha, Justyna Kłosińska, Tomasz Pyk, Barbara Stańczak, Mariusz Zieliński, 
Magdalena Włodarska, Przemysław Nor1co, Natalia Wojtala i Romuald Kujawa. 

Wśród trenerów na czele jest Mirosław Jabłoński (1279 punktów), który wyprzedza 
Mirosłąwa Dragana (1187), Romana Jezlerskiego (998), Władysława Morocha (817), 
Krzysztofa Zachwieję (n8), Zbigniewa Lemiesza (723), Józefa Baściuka (699), Marka 
GrofIka, Wojciecha Spisackiego i Tadeusza Hula. 

(v) 

www.plebiscyt.pertus.com.pl zagłosuj w Internecie 
wygraj CD + radio 

Wyślij ku on 
Każdy prawidłowo wypełniony i nadesłany w regulaminowym tenninie kupon 

wcźmie udział w losowaniu nagrody głównej dla naszych czytelników. Będzie niC) 
zestaw kina domowego. Ponadto co tydzień spośród nadesłanych kuponów loso
wać będziemy n'lgrodę, którą będzie m.in. żelazko, radiomagnetofon, wałkman oraz 
nagroda pienięina . O wynikach łosowań informować będziemy na bieżąco na na
szych łamach. 

W tym tygodniu WYGRYWA 
JOANNA WOJCIECHOWSKA ze Złotoryi 

Nagrodę - mikser DeLonghi - można odebrać 
w "Konkretach" w Legnicy przy pl. Katedralnym 2. 

Za tydzień nagrodą będzie robol kuchenny OeLonghi 
Wśród sponsorów naszego plebiscytu są; Pot-Miedź Trans Sp. z 0.0, 

KGHM Metale, PKO BP S.A., Vitbis Sp. z 0.0, 

sieć sklepów RTV I AGO 

- legnica 
ul. Rzeczpospolitej 51/53 

ul . Czarnieckiego 3Sb 
MEGASAM. I pi~tro 

, ----

Tabs Koskowice, Real Legnica 

POLSKA MIEDŹ ® 
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Bank Gospodarki 
Żywnościowej 

S.A. 
w Legnicy 

Salon 1irmowy 
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L.egnlca. 
ul. A:r.eczpospolilel 51/53 

Autoryzowany 
dealer 

GSM 
P.H. W. Baranowski 

legnICa, ul. Czarnieckiego 35a 

sieć sklepów 
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Dolnośląska 

Spółka InwestyCY.jna S.A 

Grupo ~ KOJO( POLSKA MIEOZ S". 

TY" 
Kupon~ do głosowania 

w plełlisc~cie sporto~m 
w "Konkretach" na stronie 10. 

KUP"K TY" 



Powiat, ZGZM, LSSE 

WYL OSOWANO 

Komisja powołana 

przez Andrzeja Wier
daka, dyrektora Polko
wickiego Ośrodka Kul
tury Sportu i Rekreacji 
"Impresja" 8 stycznia z 
ponad 3800 wypełnio
nych ankiet rozlosowa
ła 28 nagród. Raclio
magnetofon 1. CD wylo
sowal właściciel kupo
nu nr 3643, expres do 
kawy właściciele kupo
nu nr: 91, 1848. 2845. 
2439, 3644, 2100~ 71, 
2924.2752.2176, toster 
właściciele kuponu nr: 
1582, 676, 214. 2387, 
96, 1108, 2463, 618, 
742, 2337, zegar ścien
ny właściciele kuponu 
nr: 2128. 611, 3778. a 
_ uszarkę do wio ·ów 
właściciele kuponu nr: 
987. 2333, 2949. 1839. 
Nagrody należy ode
brać w nieprzekraczal
nym terminie 30 dni od 
dnia losowania w Do
mu Kultury "Impresja" 
w godz. 8 - 15, a warun
kiem otrzymania na
grody jest okazanie ory
ginalnego, opieczęto

wanego 1.."11pODU kon
trolnego z właściwym 
numerem. Organizato
rzy dziękują wszystkim, 
którzy wypełni li ankie
tę· 
Daria Berczowska 

Wydział Rozwoju 
Gospodarczego i Pro

mocji zaprasza po
dmioty gospodarcze 

do skonystania z Ba
zy Danych Osób Bez-

robotnych Urzędu 
Gminy Polkowice. 
Jeżeli poszukujecie 
państwo pracowni

ków, udzielimy wszel
kiej pomocy. 

W celu uzyskania 
szczegółowych infor
macji prosimy kon
taktować się z pra
cownikami UIZędU: 
Mirosław Garlicki, 
Andrzej Zięcina, 
pokój 203. 
tel. 847-41-47 

Konkurs" Świąteczne 
ozdoby - gwiazdkowe tradycje" 

został rozstrzygnięty 

Szopki 
i ozdOby 
Daria Berezowska 

Była to już si6dma edyc
ja Miejsko - Gminnego 
Konkursu Etnograficzne
go. Jego organizatorem 
był Polkowicki Ośrodek 
Kultwy Sportu i Rekreac
ji oraz Związek Gmin Za
głębia Miedziowego. 
W konkursie mógł wziąć 
udział każdy kto ukończył 
sref:ć Jat Zostało nadesła
nych 146 prac w dwóch 
kategoriach: ozdoby tra
dycyjne i szopki krc1kow
skie. 

W pierwszej kategorii, 
"WŚród dzieci w wieku od 6 
do 9 lat, najpiękniejszą 

ozdobę - choinkę z lodo
wych patyClk:ów, wykonał 
Kornel Duszeńk:o z SP w 
Parchowie. SkompJikowa-

ne obrazy z drewna Gra
żyny Skowron zwyciężyły 
w kat dorosłych. Za wy
konanie szopki krakow
skiej w kat od 10 do 12 lat 
pierwszą nagrodę jury 
wręczyło Ewelinie Reil z 
SP l w Polkowicach. Ewe
lina m-yciężyła w tym kon
kw'Sie już po raz trzeci.. W 
grupie wiekowej powyżej 
12 łat po raz piąty zwycię
żyła Paulina Rozwalak z 
LO w Polkowicach. Pauli
na otrzymała również od 
Andrzeja Wierdaka, dy
rektora Polkowickiego 
Ośrodka Kultwy Sportu i 
Rekreacji, nagrodę - nie
spodziankę. Rozmowę z 
Paulioą Rozwalą i Graży
ną Skowron zamieścimy 

Paulina Rozwalak i jej zwycięska Szopka 

ny pająk I<'.amili Franczak 
z SP w Parchowie zwycię
żył w kat. od 10 dol2, a 
wieniec adwentowy Dawi
da Mierzwiaka z SP w 
Parchowie - w kat od 13 
do 15 lat. Natomiast orygi-

w pn;yszłym wydaniu Gp. 
Uroczyste wręczenie na
gród i otwarcie wystawy 
pokonkursowej uświetnił 

występ wokalnej grupy 
dziecięcej "Cedurek" z 
Polkowic. 

W Jakubowie Lubińskim mieszkańcy sami wyremonto
wali przystanek autobusowy. W konkursie ogłoszonym 

przez starostwo powiatowe wie~ zajęła IV miejsce 

Związek Gmin Zagłębia Miedziowego w Polko wicach po
mógł w pracy ... Świętemu Mikolajowi 

Z zaskoczenia 
Adrianna Jakubowska 

Zdzisław Śnioszek, 
50 Jat, rodzina: żona 

i syn, zawód: nauczyciel 
wychowania fizycznego, 
hobby: pływanie, turystyka, 
literatura faktu. 

- Byfa to forma pomocy za 
prowadzoną dzialalność spor
tową w postaci pi/ek do ko
szykówki, do pilki ręcznej, 

siatkowej i nożnej oraz pom
pek 
- powiedział Zdzisław Śnio
szek. - Wszyscy byli bardzo 
mile zaskoczeni. 

Sabia Zawis, przewodnicząca 

związku oraz Zdzisław Śnioszek, 
pełnomocnik ds. kultury i sportu z 
okazji Świąt Bożego Narodzenia 
spotkali się z dyrektorami ośmiu 
gimnazjów z gmin należących do 
związku. Składając sobie wzajem
nie życzenia i dziękując za w pół
pracę wręczyli prezenty w po taci 
sprzętu sportowego o łącznej war
tości 3500 zł. Sprzęt otrzymały pla
cówki z Radwanic, Grębocic, Ga
worzyc, Przemkowa, Chocianowa, 
Polkowic, Pęcławia i Jerzmanowej. 

Pieniądze przeznaczone na 
sprzęt uzyskano z działalności 

sportowo - turystycznej i kultural
nej. Wcześniej sprzęt sportowy 
otrzymały szkoły podstawowe, a 
w tym roku gimnazja, które rów
nież brały udział w imprezach 
sportowych. 

- Patrząc z punktu widzenia na
uczyciela wychowania fizycznego, 
to sprzętu ciągle brakuje - powie
dział Zdzisław Śnio zek. 
- Dlatego staramy się pomagać 
szk%m kupując sprzęt. 
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8311916 
Chocianów 818-52-15 

INFOMACJE 
telefoniczna 
miejscowa 913 
zamiejscowa 912 
biuro napraw 924 
zegarynka 926 
budzenie 917 

• tel. zaufania 988 

Święta to szczególny czas, kiedy ludzie 
obdarowują się nawzajem . 

Dać serce 
Marta Bejma 

Rada Połączonych Sa- maskotek. Uczniowie 
morządów Gim- chętnie dzie-
nazjum nr 1 ~ ... --.... 1ili 
w Polkowi
cach i Szkoły 
Podstawo
wej nr 4 po
stanowiła 
ofiarować in
nym coś od serca. 

W szkole zorganizo
waliśmy akcję zbiórki pie.
niędzy i paczek dla dzieci 
z Domu Dziecka. Na ten 
cel pIZeznaczyliśmy poło
wę dochodu z dyskoteki 
szkolnej. Z zaba\\}', która 
odbyła się 28.11.2000r., 
gdzie bawiliśmy się przy 
muzyce zespołu PGR 
(Pozytywna Grupa Reg
ge) uzyskaliśmy 386 zł, z 
czego 193 zł przeznaczyli
śmy na nasz cel. W tym 
samym czasie trwała w 
szkole zbiórka książek i 

się 
tym, 

co mieli 
i podarowali 

234 książki i 173 
maskotki. Sprze.

daliśmy je po niskich ce
nach na specjalnie zorga
nizowanym w SP 1 kier
maszu. Poza zbiórką pie
niędzy celem kiermaszu 
było danie możliwości za
kupienia za symboliczne 
grosze prezentu na Miko
łajki. 

Dziękujemy wszystkim, 
którzy włączyli się w naszą 
akcję i ofiaro.va1i dar serca. 

Piel9gniarki i położne z Chocianowa 
popierają swoje koleżanki 

Siostry 
• w czerni 

Ma/gorzata Pachecka 

Pielęgniarki i położ
ne z Przychodni Rejo
nowej SPZOZ w Cho
cianowie już 5 grudnia 
2000 r. odpowiedziały 
na apel Ogólnopol
skiego Związku Zawo
dowego Pielęgniarek i 
Położnych, o przyłą

czenie się do protestu. 
Nie odmawiają jednak 
świadczenia usług me
dycznych, solidaryzują 
się jedynie ze swoimi 
koleżankami. 

Po oddzieleniu się 

od ZOZ-u Lubin nie 
zawiązały jeszcze 
związków zawodo-
wych, dlatego została 
przyjęta taka forma 
protestu. Budynek 
przychodni jest oflago
wany, a do drzewców 
przyczepione są czar
ne wstążki. Pielęgniar
ki ubrane są w czarne 

bluzki. Wewnątrz bu
dynku znajduje się na
pis: "Popieramy pro
test pielęgniarek i po
łożnych" . Mimo, że 

trudno nie doceniać 

starań szefostwa przy
chodni o utrzymywa
nie jak najwyższego 

standardu usług me
dycznych, to na pod
wyżki dla średniego 

personelu medyczne
go pieniędzy jednak 
nie starcza. Z tego po
wodu pielęgniarki i 
położne są bardzo roz
goryczone. Od lipca 
1999 r. nie otrzymały 
żadnej podwyżki wy
nagrodzeń. Wraz z re
formą służby zdrowia 
przybyło im pracy, 
między innymi zwięk
szyła się biurokracja, a 
w ślad za tym nie idą 
żadne pieniądze. 

- Je~1i teraz odpu~cimy, to nie zrobimy 
tego nigdy. Drogę do Pogorzelisk 
musimy zbudować - mówi..soltys 

Jakubowa, Stanisław Kiziuk. 

decyzje do końca stycz- I 
nia br. Czasu jest więc I 
niewiele. 1 
DROGA DO I 

Gdy w listopadzie 
ubiegłego roku kolejny 
raz zaczęto głośno do
magać się budowy rol
niczej drogi, wydawało 
się, że i tym razem 
sprawa powędruje na 
półkę. Determinacja 
kilku osób przyniosła 

jednak efekt. Dzisiaj 
temat pilotuje dwóch 
urzędujących burmi
strzów i jeden były. Do 
pełni szczęścia brakuje 
tylko ... miliona złotych. 

PoJna droga Jakubo
wo - Pogorzeliska od 
dawna wykorzystywana 
była jako skrót do Pol
kowie i Przemkowa. 
Trzykilometrowy odci
nek (2 km na terenie 
gminy Chocianów i 1 
km po stronie Prze m
kowa) co jakiś czas jest 
utwardzany i równany. 
Jeżdżą tędy najczęściej 

samochody osobowe. 
Przełom nastąpił w li

stopadzie, gdy skrót 
stał się chyba najbar
dziej uczęszczaną trasą 
w okolicy. Powodem 
był remont mostku na 
drodze z Chocianowa 
do stolicy powiatu. 

SOŁTYS I 
TELEWIZJA 

Kierowcy, także cięż· 
kich TIR-ów, zamia t 
jechać wytyczonym ob
jazdem, korzystali ze 
skrótu, Droga w szyb
kim tempie zaczęła 

niszczeć. Wówczas soł
tys Jakubowa po raz 
kolejny wziął sprawy w 
swoje ręce. Zaintereso
wał mą media. Na 

PIENIĘDZY 

nriejsce przyjechałłl re- Budowa drogi stała 
gionalna telewizja. Wo- się też oczkiem w gło
kół drogi zrobił się wie Związku Gmin Za
szum. głębia Miedziowego. 

- Zablokowanie t ~ Związe~ ma dokumen
Polkowice - Chocia- tację na budowę i zade
n6w pokazuje jak waż- klarował dofinansowa
na jest ta nasza polna nie w wysokości 150 
droga - mówił w listo- tys. złotych. Ponadto 
padzie Stanisław Ki- zaproponował sposób 
ziuk. - Jest to dla nas uzysk nia większej do- pewnił burmistrz 
skr6t do powiatu, a tacji z Agencji Restruk- Przemkowa, Czesław 
także w razie zagroże- turyzacji i Moderniza- Sawa. - Jednak nie 
nia, gdy trzeba wezwać cji Rolnictwa, Moiliwe ukrywam, że chcemy 
straż pożarną lub po- jest otrzymanie nawet sfinansować to ze środ· 
gotowie. Jest to r6w- pól miliona złotych. k6w pozabudżetowych. 
ależ droga do pracy i Gra jest zatem warta Jestem w trakcie roz
szkoJy. Oczywiście [0- świeczki. Aby agencja m6w z przedstawicie
zumiem kieroWców, mogła "sypnąć gro- lem jednej z lian kt6-
kt6rzy zamiast jec / szem" muszą być jed- Ta, być może zechce, 
40 km, wybierają nas,q nak spełnione pewne nam pomóc - dodał 
drogę. Oszczędzajll ; warunki. burmistrz. 
czas j pieniądze. Jed- Wnioskodawca, czy- Nieoficjalne infor-
nak po dwóch tygo- li w tym przypadku macje potwierdzają 
dniach takiej ekspJo.. fPDiny Chocianów i słowa burm' trza, ale ... 
atacji jest ona w f!ltał.. Przemków orJZ - Jeszcze za wcze 'nie 
nym stanie. Dlatego ZaZM, muszą ponie.~ć żeby mówić o czymA 
chcemy, żeby na odcm- ok. 30 proc. kosztów konkretnym - powie
ku trzech kilometrów inwestycji - mówi Anie- dział zajmujący wyso
p%żyć asfalt, wecllug la Klita, mieszkanka kie stanowi ko i za
naszych planów sz roJd Jakubowa, w latach strzegający anonim 0-

na 3,5 metra. Walczy. 1992-94 burmistrz wość pracownik znanej 
my o to już od kilku lat, Przemkowa. dolnuśląskiej firmy. -
ale zawsze na prze.- - Wtedy można ubiegać Mogę tylko pocwieI 
szkodzie stawaj brał się o dotację z ARiMR. dzić, że rozmowy doty
pieniędzy. Gminy powinny zatem czące pieniędzy na bu-

Czy i tym razem po- zagwarantować na tCD dowę drogi są prowa-
mysi budowy o 150 . zJo ch. dzoue - dodał 
transportu rolnic •• lIiIIliiJii •• _~~T- Kryteria fiiIanso 
Jakubowo - PogorzeU- mie uchwaly budżeto- ł Ola podobnych inwe
ska ugrzęźnie W mar- wej. Kopie projektu stycji mówią jasno, że 
twym punkcie? Na budżetu potrzebne SIJ gmjny mogą bez ogra
przełomie wieków za- do wniosku o przyzna- niczeń przyjmować da
paliło się chyba zielone nie dotacji. Termin rowizny i dotacje nie 
światlo dla tego projek- sJdadania wniosk6w pochodzące z budżetu 
tu. Zdobycie potrzeb- up/rwa 31 stycznia państwa. Całkowity 
nego miliona złotych 2001r. - podkreśliła koszt budowy wiejskiej 
wydaje się możliwe, ale Aniela Klita drogi to ponad milion 
władze dwóch gmin - Myślę, że zlnieścimy ', z;łotych. W tym przy
muszą podjąć stosowne się w tym terminie - za- padku więc każdy grosz 

• 

Tekst i zdjęcia: 
Robert Biały 

z tej strony, No 
chyba, że w mię
dzyczasie pojawi 
się jakiś bogaty 
wujek ... 

Czy wł.adze obu 
miast zdążą pod
jąc odpowiednie 
kroki przed koń
cem stycznia i czy 
chcą w ogóle 
"wejść w ten inte
res"? Niedawno 
pojawiły się opi

Wystarczy milion. aby ~pór zostal rozwiązany nie, że nieko

I~~!ęwzjęciu. 

daniem i z 
skiem zwró

cilem';9 o starostwa, dr. Jakubowo - Po
got2diska powmlen 
przej~ć powiat. stwier
dził bumristrz Chocia
nowa, Franciszek Ski
bicki. - Jeśli pieniądze 
się znajdą już teraz, to 
Chocianów jest rów
mez zainteresowany 
zeaJizowaniem tej in
westycji. Rozmawia
lem zresztą na ten te
mat z burmistrzem Sa
wą· 

Co DALEJ? 
Złożenie wniosku do 

ARiMR o dotację nie 
oznacza automatycz
nie, że gminy dostaną 
pieniądze. Decyzja za
leży od agencji. Wnio
sek to dopiero pierwszy 
krok. Samobójstwem 
jednak byłoby rozpo
czynanie inwestycji bez 
gwarancji finan owania 

meczrue ... 
- Jabubowo znów coś 

chce i po co w ogóle to 
cale zamieszanie - ko
mentuje ostatnie wyda
rzenia sołtys wsi. - Ta
kie miałem wrażenia 
podczas sesji Rady 
Miejskiej. 

- A przecież, asfalto
wa droga jest potrzeb
na nie tylko naszej wsi 
ale caJemu powiatowi. 
Moim zdaniem, ciągle 
jej poprawianie, tak jak 
robimy to dzisiaj moż
na nazwać krótko: sy
zyfowa praca - argu
mentuje Stanisław Ki
ziuk. 

Ze skrótu Jakubowo 
- Pogorzeliska w obec
nym stanie, korzysta i 
będzie zapewne nadal 
korzystać, wielu kie
rowców. W listopadzie 
na własnej skórze mo
gli się przekonać o za
letach i wadach (brak 

asfaltu) tej drogi. 
Mieszkańcy Jaku b owa 
liczą, że wreszcie coś w 
tej sprawie drgnie. Z 
drugiej strony zdają so
bie sprawę, że jeśli 

wuio ek o dofinanso
wanie pójdzie w świat, 

będzie to zaledwie po
czątek drogi... 

Już po raz dziewiąty zagrała dla nas 
Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy 

Zagraliśmy 
Dana Berezowska 

Występ j~dnego z zaprOb'2onych zespołów 

1Yrn razem pienią
dze były zbierane dla 
noworodków i me
mowląt ze szczegól
nym uwzględnieniem 

diagnostyki. - Zaczy
nając nie miaJem poję
cia, że ta impreza tak 
się rozrośnie - mówił w 
telewizji Jurek Ow
siak. 

Na Polkowickich uli
cach pierwsi wolonta
riusze pojawili się oko
ło godz. 9. Koło Mło
dych SLD skrzyknęło 
około 70 wolontariu
szy, uczniów polkowic
kiego Gimnazjum l 

Zespołu Szkół, którzy 
do swoich żółtych pu
szek zbierali pieniądze 
z całego powiatu. W 
Polkowicach udało się 
im zebrać 8.600 zł. 

Polkowicki Ośrodek 
Kultury Sportu i Rekre
acji po raz kolejny przy
łączył się do tej wielkiej 
akcji, która ogarnęła 
całą Polskę i zorganizo
wał szereg imprez. Już 
od godz. 10 można było 
przyjść do Domu Kul
tury j przy pomocy in
struktorów POKSiR-u 
wykonać serduszko 
Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy. 
Serduszka te zostały 

sprzedane, a pieniądze 
przekazane kwestują· 

cym. Około godz. 15 
wszyscy uczestnicy im
prezy, wymalowani i 
poprzebierani, wspól
nie z pracownikami 
POKSiR-u wyszli na ze
wnątrz i wypuścili w po
wietrze 150 czerwonych 
balonów w kształcie 

serca. Było to "Serce 
Ludzi Dobrej Woli" z 
życzeniamj dla dziecia
ków, dla których grała 
tegoroczna impreza. 
Zabawa dla najmłod
szych zakończyła się O 

godz. 16, a od 17 w po
lkowickim kinie zespół 
Peace Maker z Rawicza 
rozpoczął koncert roc
kowy. Jego organizato
rami byli POKSiR l 

Młodzieżowa Rada 
Miejska. Licznie przy
była pubHczność mogia 
usłyszeć polkowickie 
zespoły tj. "Schemat", 
"Clover", "Donehel", 
"Motyla Noga" i lubiń
ski "PGR". W przerwie 
między występami od
była się licytacja pięciu 
serduszek przygotowa
nych przez dzieci. 
Pierwsze serce zostało 
sprzedane za 5 zł Rafa
łowi Janowskiemu z 
Lubina. Zenon Czub, 
kierownik kina kupił 

kolejne serce za 20 zł. 
Impreza zakończyła się 
o godz. 22. 

Infonnator 
kulturalny 
KINO 

P~ 
,,x-Men" 
11-14 tycznia godz. 16, 18 
,,żona astronauty" 
11-14 stycznia godz. 20 
"Oszukać przeznaczenie" 
18-21 stycznia godz. 18 
.. Co kryje prawda" 
18-21 stycznia godz. 20 

KONCERTY 

PoIko\W:e: 
Koncert kolęd, wystąpią: 

Jorgos Skolias i Bronek 
Duży -duetu ,,DO IT" 
14styczniagodz 18.30,ko
ściół p.w. Matki Bożej 
Królowej Polski 

WYSTAWY 

Po1kowire; 
,~Bombki choinkowe" wy
stawa tradycyjnych i nowo
czesnych fonn bombek 
choinkowych Przedsię

biorstwa "VlTBIS" ze 
Złotoryi 

Od 18 grudnia do 15 stycz
niawhalluDK 

"Świąteczne ozdoby 
- gwiazdkowe tradycje" 
-wystawa pokonkursow-d 
,,1ładycją dyktowane" 
- wystawa pokonkursowa 
kartki świątecznej i nowo
rocznej 
Od 16 do 31 stycznia 
whalluDK 

KONKURSY, 

GRY, ZABAWY 

P~: 
,,zimowa opowieść" dla 
dzieci w wieku 006 do 13 
Jat 
12 stycznia godz. 17, DK 
Uroczyste zakoóczenie ID 
Wojew6dzkiego Konkur
su Plastycznego na Kartkę 
Świąteaną i Noworoczną 
pt ,,1ładycją Dyktowanc« 

13 stycznia godz.16, DK 
Mała Liga Przedszkola
ków, Przedszkole Miejskie 
nr 2 kontra Przedszkole 
Miejskie nr 3 
18 stycznia godz. 9.30 
Ch3cian6w: 
Zabawa choinkowa dla 
dzieci 
14 stycznia, CHOK 

UWAGA 

W każdym oo1'Odl:11 kultu
ry odbywa się szereg róż
norodnych zabaw, gier, 
warsztatów, konkursów 
dla dzieci, młodzieży i d0-
rosłych. 

, 
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Mikser 

JAKIE TO MIEJSCE? 
Prawidłowe rozwiązanie: Budynek TPSA w Polkowi-

cacb. Zwyciężyła Urszula Kozłowska z Polkowic. 

Odpowiedzi prosimy przysyłać na kartkach poczto
wych na adres redakcjI. 

AQUA 
PARK 

S d 't 1iII!III--"'" ponsorem nagro y Jes ~ 
POI.KOWłCE S.A. 

Godziny otwarcia biblioteki publicznej 

WYPOŻYCZALNIA I CZYTELNIA 
dla dorosłych 
Poniedziałek 9.00 - 18.45 
Wtorek 9.00- 18.45 
Środa nieczynne 
Czwartek 9.00 - 18.45 
Piątek 9.00 - ]8.45 
Sobota 8.30 - 14.45 
DZIAŁ MUZYCZNY 
Poniedziałek 11.00 - 18.45 
Wtorek 11.00 - 18.45 
Środa nieczynne 
Czwartek 11.00 - 18.45 
Piątek 11.00 - 18.45 
Sobota .30 - ]4.45 
WYPOŻYCZALNIA 
dla dzieci 
Poniedziałek 10.00 - 18.00 
Wtorek 10.00 - 18.00 
Środa nieczynne 
Czwartek 10.00 - 18.00 
Piątek 10.00 - 18.00 
Sobota 8.30 - 14.45 

Kącik kulinarny 
PLEŚNIAK 
Ciasto: 

w tym ~ w konkursie ''Śmiech 
to :zdrcM'ie"~ fotagrafia Gtze.. 

gorza M.amraz IbIkoM<: 

i. 
A my czekamy na następne zdjęcia 

Sponsorem nagrody jest POKSiR 

Przeczytaj ... 
BIBLIOTEKA 
PUBLICZNA 
POLECA: 
PolecamypańWu na-

wą serię ~iążek pt 0' 
Geniusze Malarstwa", 
~ęconą wielkim 
mistl7.0ffi i kierun
kom w malaTStwie 
od średniowiecza 
do końca XX 
wieku. Każdy 
tom zapomaje 
nas z życiem i twór
czckią artysty w kontekście his
torycznym i artystyclllym, zawiera również 
analizę poszczególnych dziel W wypoŻ}Clalni bibliote
ki da.tępne są następująre tytuły: Gauguln. Rem
brandt, Leonardo da Vmci, Cezanne, Monet 

, 

4,5 szkło mąki, 6 jaj, 1,5 margaryny, 1,5-2 łyżki śmietany, 1,5-2 łyżki proszku, 3 łyżki kakao, dźem 
lub jabłka, 1 szklanka cukru do piany 

Do mąki dodać żółtka, margarynę i srrtietanę oraz proszek, zagnieść. 
Podzielić na trzy części, do jednej dodać kakao. 
Białą część wyłożyć na blachę, a pozostałe włożyć do zamraźarki na godzinę· 
Na ciasto wyłożyć dżem lub zetrzeć jabłka z cukrem, na to zetrzeć ciasto kakaowe, potem pianę 

z cukrem ubitą na sztywno, na koniec zetrzeć biale ciasto. 

ANANAS W CIEŚCIE 
1 puszka ananasa w plastrach, 
300 mI ciasta naleśnikowego, 2-3 łyżki mąki, 
cukier puder do posypania, tłu zez do smażenia. 
Pla try ananasa osaczyć z..zalewy, obtoczyć w mące (nadmiar trząsnąć), zanurzyć w cieście i 

u mażyć. Osaczyć z tłu zezu, posypać cukrem pudrem i podawać na gorąco. 
Monika zatko'tł'Ska 
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Konkrety Polkowickie 

, 
c am asa orem 

• Jak się czuje człowiek, 
który został uznany przez 
współmieszkańców za naj
bardziej popularną postać w 
Chojnowie? 

- To, co powiem, zawsze w 
ustach laureat6w brzmi 
śmiesznie, ale ja naprawdę je
stem zaskoczony. Oprócz mnie 
nominaCje do plebiscytu dosta
li ludzie, którzy w Chojnowie 
sprawują wysokie publiczne 
funkcje, natomiast ja jestem 
strażnikiem miejskim, a ta pra
Cll nie.zawsze cieszy się popu
larnością· Wydawato mi się, że 
w takie] konkurencjl nie mam 
szans. Być może nagroda jest 
efektem tego, że chojnowillnie 
znają mnie od la t. Zawsze pra
cowałem bezpośrednio z ludź
mi, najpierw w kulturze, teraz 
w Straż.y Miejskiej. ~ 

• Jesteś znany jako ry
sownik, karykaturzysta. Jak 
się zostaje satyrykiem? 

- W moim przypadku 
wszystko zaczęło się w stanie 
wojennym. Bawilemsię wtedy 
w przerabianie rysunków Szy
mona Kobylińskiego, opatry
wałem je własnym komenta
r'Lem i wieszałem na murach, 
Dzisiaj się śmieję, że chojnow
skie mury były moją pierwszą 
galerią· W tamtych czasach to 
był taki mój protest i jednocze
śnie komentarz do tego, co się 
wokół mnie działo. Zresztą 
dalej lubię komentować rze
czywistość. 

• Publiczne komentowa· 
nie tego, co się dzieję wokół, 
może okazać się trochę nic
bezpieczne. Czy zdarzały się 
sytuacje, że ktoś, kto zoba
czył twój rysunek, poczuł się 
urażony? 

- Różnie z. tym bywało. Na 
przykład niektórym nie podo
bał się rysunek podpitego pre
zydenta Kwaśniewskiego na 
cmentarzu w Katyniu, komu 

innemu ksiądz, który ma deńdia
bla. Ale na szczęście większość 
ludzi ma poczucie humoru i czę
ściej słyszę głosy pochwały niż 
krytyki. Oczywiście mam świa
domość. że satyryk jest narażo
ny na różne ataki, ale ja staram 
się nie dotykać nikogo personal
nie. Bardziej intere
suje mnie jakieś zja
wisko niż konkret
ni ludzie. A poza 
tym lubię śmiać się 
z siebie, dlatego ry
suję strażników 
miejskich i policjan
t6w, z którymi 
wspólpracuię. Zda
rza się że jesteśmy 
nieraz w sytuacji, 
która obserwowa
na z boku jest po 
prostu śmieszna. 

• Zawsze jest 
taki że najważ
niejszy jest po
mysł. Gdzie szu
kasz inspiracji? 

wo podsuwają mi temat. Czasa
mi przeglądam swoje stare pra
ce i nagle okazuje się, że jakaś po
stać narysowana kilka lat temu 
kojarzy mi się z czymś zupełnie 
ijmym. 

• Rysujesz już 'kilka lat, 
stworzyłeś swój własny dość 
charakterystyczny świat. Co ci 

to daje? 

wypoczywam, odreagowuję stre
sy, które niesie ze sobą mO~1 pra
ca. Strażnik miejski to zajęcie 
mocno stresujące, w kOlku mam 
kontakt z ludźmi w sytuacjach 
nie zawsze przyjemnych i dla 
nich, i dla mnie. Na co dzień wi
dzę ludzką biedę, bezrobocie i 
przygnębienie, które Jest wyni
kiem braku perspektyw. Te pro
blemy ttie znikają wraz ze ścią
gnięciem mundunl . Pozostają w 

.ti~~~r::::J~C-l.łOWieku dłużej, stąd też i moje 
-~ rysunki nie zawsze są śmiesz-

ne. 
• Stale współpracujesz z 

prasą, brałeś udział w wielu wy
s~wach krajowych i zagranicz
nych. masz na koncie kilka zna
czących nagród. Co uwaźaSz za 
swój największy sukces? 

- Faktycznie trochę się tego 
uzbierało. Ale dziś nie 
potmfię powiedzieć, 
co mi sprawiło naj
więhzą saty:;fakcję· 

To trochę jak z pyta
niem, ktÓry rysunek 

uważam za najlepszy. Za
wsze wydaje mi się, że to ten, 
nad którym pracuję, jest nlljlep
szy.Z konkursami jest podobnie. 
Wysoko cenię sobie udział w Sa
tyI;ykonie, co prawda nigdy nie 
dostałem tam żadnej nagrody, 
ale sam udział w konkursie i za
kwalifikowanie moich prac na 
wystawę uważam za ważne 

~OCł? wydarzenie w 
!l'IIl-!~ ......... ~ .... moim życiu . Myślę, 

- Właśnie, po
mysł. Tak lo jest, że 
najlepsze prace są 
oparte na naiprost· 
szym pomyśle. Pro
blem w tym, że naj
trudniej jest za
uważyć takie naj
prostsze rzeczy . 
Nieraz zdarza się, 
że widzę świetny 
rysunek jakiegoś 
kolegi i myślę sobie, 
że przecież wi
działem to setki 
razy, ale nie za
uważyłem. tego, co 
najważnjejsze. A 
inspiracja? Dzien-

Z ROBERTEM WIERZBICKIM, rysownikiem, laure
atem plebiscytu na Chojnowianina Roku, rozma

wia Artur Guzicki. 

że to dzięki Satyry
konowi otworzyły 
się przede mną zu
pełrtie nowe możIl
waści. Zacząłem 
dostawać za prosze
nia na konkursy za 

nik telewizyjny, wypowiedź po
lityka, jakaś sytuacja w sklepie 
czy na ulicy, czasami dowcip, 
który ktoś mi opowiedział. Byv.'Cł 
l tak że znajomi specjalnie opo
wiadają mi jakąś historięr celo-

- Chcesz usłyszeć, że pienią
dze? Owszem czasami coś wpa
da, od czasu do czasu można 
podreperować budżet, ale nie jest 
to jedyny powód mojego rysowa
nia, Przede- wszystkim rysując 

granicą, na pewno udział w Sa
tyrykonie ułatwił mi współpra
cę z prasą, Ważne dla mnie było 
wyróżnienie przyznane przez 
dziennikarzy na konkursie ry
sunkowym w Niemczech. Dużą 

satysfakcję sprawiają mi za
proszenia do udziału \V kon
kursach adresowanych do gra
fików profesjonalnie zajmują
cych się rysunkiem satyrycz
nym. 

• Mówisz o sobie, że je
steś amatorem. Czy trudno 
się pa.ebić amatorowi wśród 
-zawodowców? 

- Nawet bardzo trudno. 
Na wielu konkursach jurorzy 
oceniający nadesłane prace 
zwracają szczególną uwagę 
na technikę wykonania rysun
ku. Pokonanie absolwentów 
szkół plastycznych jest bardzo 
trudne. Oni przecież warszta
tu uczyli się przez lata na za
jęciach w szkole, amator w ta
kiej konkurencji może wygrać 
tylko pomysłem. 

• Ile takich konkursów 
"obstawiasz" rocznie? 

- Różnie, w el.1gu roku do
staję kilkanaście zaproszeń. 
Wy!>yłam około dziesięciu prac. 
Od kilku lat biorę udział w kil
ku kOllkursach, między innymi 
w Sochaczewie i w Barcian3ch, 
Przy okazji wysytllnia prac 
wkładam do koperty materia
ły promocyjne o Chojnowie. 
Foldery, wydawnictwa i tym 
podobne rzeczy. Czasami robi 
się z tego pokaźna paczka j nie 
bardzo podoba się lo mojej żo
nie, bo przecież cięższa prze
syłka więcej kosztuje. Ale ja 
chcę być takim niefonnalnym 
ambasadorem 010jnowa, któ
ry promuje miasto na całym 
śWiecie. W korku kto ma dbać 
o reklamę miasta ja k nie jego 
mieszkańcy. Może właśnie ta
kie podejście do tego, co robię, 
sprawiło, że mieszkańcy OlOj
nowa przyznali mi nagrodę. 

• W takim razie jesz
cze taz gratuluję tytułu 
Chojnowianina Roku i ży
czę wielu dobrych pomy
słów na nowy rok. 

Hisloryk W zarządzie Kopie już 50 lal 
ADAM ORZECH (30 lat) objął wakat w zarzą

dzie powiatu głogowskiego. Ma się zajmować geo
dezją i budownictwem. 

Z wykształcenia jest nauczycielem historii i do 
tej pory pracował w m LO. Ukończył historię ar
chiwalną i nauczycielską na Uniwersytecie Wro
cławskim, obecnie studiuje podyplomowo wiedzę 
o Europie i integracji europejskiej na Uniwersy

tecie Adama Mickiewicza w Poznaniu. Od 
stycznia będzie się szkolił z zarządzania. 

W przeszłośd należał do Partii Repu
blikanów, ale ostatnio jest członkiem 

Stronnictwa Konserwatywno - Lu
dowego, w kole powiatowym 

pełni funkCję skarbnika. 
Interesuje się historią 

- szczególnie współcze
sną i gospodarczą . Lubi 
żeglarstwo . Pływał po 
Mazurach, Zalewie 
Szczecińskim, Zatoce 
Gdańskiej oraz, oczywi
ście, po najbliższym - Je
ziorze Sławskim. 

Jest kawalerem . 
Mieszka z mamą. 

(don) 

RYSZARD KLINGIER (58 lat) został odzna
czony złotą odznaką Polskiego Związku Pilki Noż
nej podczas "Piłkarskiej Gali", zorganizowanej 
przez OZPN Legnica. 

Pan Ryszard do Lubina zawitał w 1945 r. 
W 1954 r. został piłkarzem Zawiszy Lubin i 
barwom tego klubu był wierny przez 15 lat. 
Przez dwa sezony grał w Górniku :"'ubjn. Zwy
kle na obronie. 

W latach 1970-84 Ryszard Klingier był tre
nerem i kierownikiem sekcji młodzieżowej 
Zagtębia Lubin. W 1984 roku został tre
nerem Polonii Krzeczyn. Potem dwa 
sezony szkolił zawodników Amico 
Lubin, a przez rok rezerwy Zagłę
bia. Od trzech lat ponownie dzia
ła w Polonii Krzeczyn. 

Od 30 lat pracuje na kierow
niczym stanowisku w Lubińskim 
Przedsiębiorstwie Komunal
nym. Pytany o wyjątkowe zda
rzenia z kariery zawodowej 
opowiada o roku 1989, kiedy 
podczas mistrzostw Polski ko
munalników w pilce nożnej re
prezentacja Lubina zdobyła 
wicemistrzostwo. 



• Chce pan stworzyć w Bo
lesławcu ośrodek dla osób 
uzależnionych. Czy to się 
uda? 

- Rozmawiałem z wicepre
zydentem Bolesławca, napisa
łem oficjalne pismo do zarządu 
miasta i władz starostwa, wska
załem ludzi, którzy będą mi w 
tym pomagali. Nie spotkałem się 
z całym zarządem, ale jest pew
na szansa, by taki ośrodek po
wstał. Nie mam wielkich wyma
gań - jakiś stary budynek, który 
sam zaadaptuję. Jedyne oczeki
wanie wobec władz to partycy
pacja w płaceniu za media i 
czynsz. Powstanie ośrodka w 
Bolesławcu jest konieczne. Tu 
mlodzież jest osamotniona, wie
le osób eksperymentuje z narko
tykami, a wiele jest już uzależ
nionych. Trzeba im pomóc i 
przerwać milczenie. 

• Weszła w życie znowe
lizowana ustawa o zwalczaniu 
narkomanii, całkowicie zaka
zująca posiadania narkotyków. 
Jakie mogą być jej skutki? 

- Skoro weszła w życie, to 
trzeba próbować Ją realizować. 
Będę się temu bacznie przypa
trywał, bo uważam, że ustawa 
jest nieprzygotowana i nie ma 
pieniędzy na jej realizaCJę· Jeśli 
ustawa pójdzie w kierunku ła
pania dilerów, to dobrze. Jeśli 
będzie polegać na wsadzaniu 
ludzi uzależnionych za kratki, 
to oczywiście źle. 

• Obecnie funkcjonowanie 
ośrodków dla narkomanów 
jest oparte na działalności cha-

• 
ael o r mn 

Z MARKIEM KOTAŃSKIM, szefem Monaru, 
twórcą ośrodków dla narkomanów i bezdomnych, 

rozmawia Magdalena Konieczna, 

rytatywnej, wolontańacie. Gdzie 
jest pomoc państwa, jego rola 
w zwalczaniu narkomanii? 

- Właściwie nie ma tej pomo
cy, choć jestem partnerem dla 

władz, bo kieruję największą w 
Europie organizacją pozarządo
wą. Myślę, że wielu z przedsta
wicieli władz odbiera mnie tro
chę jako maniaka, którego trze-

ba słuchać, ale niekoniecznie na
leży realizować jego pomysły. 
Niekiedy mam świadomość, że 
to, co mówię, nie jest przez ludzi 
władzy akceptowane, często 
wręcz nie rozumieją oni, o co cho
dzi. Natomiast jedno wiedzą - je
śli jest to pomysł Kotańskiego, to 
nie warto go realizować, bo to coś 
niebezpiecznego, związanego z 
chorobą, narażaniem się ... A po 
co się narażać wyborcom, gdy 
chce się pozostać u władzy, by 
czerpać z niej profity? 

• Wyborcy z kolei często 
są nietolerancyjni, czego dowo
dy dali przy okazji zakładania 
ośrodków "Monaru". 

- Nie tylko oni. Także radni, 
którzy często przypadkowo za
siadają na stanowiskach. Jestem 
przerażony tą Polską samorzą
dową i zgrzebną demokracją 
Anno Domini 2000. Na działal
ność społeczną przyszły ciężkie 
i chude czasy, także na wrażli
wość i pomaganie innym. Inna 
prawa, że ludzie, nie znając 

tego tematu, boją się. Nie roz
wiązują więc problemu narko
manii aktywnie, wolą go omijać. 
Poprzestają często na zorganizo
wani\.!. spotkania poruszającego 
problem narkomanii, wydruko
waniu jakiejś ulotki. Taki słomia
nyogień. 

• Jak funkcjonują zakłada
ne przez pana ośrodki? 

- Wszystko polega na dobrej 
woli ludzi. Wiele r2eczy, które 
robię, nie mieści się w ramach in
strukcji, a jednak funkcjonuje już 
20 lat, Powstaje kilkanaście 

ośrodków rocznie - niedługo bę
dzie ich 200. Niesprawia mi jed
nak satysfakcji, że to "impe
rium" rośnie - są to w końcu 
domy, których nie powinno 
być. Takie problemy trzeba na
uczyć się rozwiązywać w rodzi
nie. Szczególnie bolesne jest dla 
mnie zakładanie domów dla 
ludzi starych, biednych i cho
rych, którzy są wyrzuceni poza 
społeczeństwo. Wracając do te
matu ośrodków - Centra Pomo
cy Bliźniemu, gdzie ludzie z róż
nymi schorzeniami sobie wza
jemnie pomagają, uczą się soli
darności. Ma to też znaczenie 
wychowawcze. Młody czło
wiek, który ma możliwość nie
sienia pomocy, często wyrasta 
na wrażliwego człowieka, któ
ry sam jest zaimpregnowany 
przeciwko narkomanii. A wia
domo, że obecnie narkomania 
jest powszechna. Kiedyś wiąza
na była z hipisami, potem była 
to "czarna" narkomania, prze
stępcza, w tej chwili to młodzie
żowa fala, rozlewająca się bez 
żadnych ograniczeń, pewna 
moda. Zasięg 'tej choroby jest 
przerażający. Po narkotyki się
gają coraz młodsi, coraz bar
dziej zagubieni, także we wła
snej rodzinie. 

• Rodzina jest zatem 
głównym elementem w wal
ce z narkomanią? 

-Tylko rodzina jest tu lekar
stwem:' ciepła, dobra rodzina, 
która jest schronieniem dla 
dziecka . 

• Dziękuję za rozmowę. 

Maryś (a pod szl(olną ławką 
Przewiduje się ścisłą współpra
cę wszystkich instytucji związa
nych z promocją zdrowia i 
wspieraniem rodziny. Być może 
już niebawem powstanie punkt 
informacyjno-konsultacyjny dla 
uzależnionych. Obecnie pomocy 
można szukać w Poradni Zdro
wia Psychicznego przy Szpitalu 
dla Nerwowo i Psychicznie Cho
rych w Bolesławcu oraz w wie
żowcu administracyjnym przy 
placu Piłsudskiego 1, w pokoju 
404. 

Głośne w lokalnych i ogólno
polskich mediach wykrycie 

punktu sprzedaży narkotyków 
w jednej z boleslawieckich szkół 
skierowało uwagę na stosowanie 
środków odurzających przez 
młodzież. Komenda Powiatowa 
Policji w Bolesławcu przeprowa
dziła ankietę wśród uczniów. 
podstawówek i gimnazjalistów 
w wieku ]4-15 lat. Według ko
mendanta policji, Adama Różyc
kiego, wyniki ankiet są niepoko
jące. Problem istnieje, ale pocie
szające, że dyrektorzy szkół za
czynają informować policję o nie
pokojących ich spostrzeżeniach. 
Z kasy miejskiej planuje się prze
znaczyć pieniądze na kształce
nie specja li tów do spraw narko
tyków. 

Odlotowa "moda" 
Szkodliwość sterydów ana

bolicznych dla ludzkiego organi
zmu jest oczywista. wiedzą o tym 
prawie ''\'szyscy ankietowani 
Mimo to analiza ankiet 
uczniowskich wykazuje, że 24 
proc. uczniów klas V1II i 26 proc. 
gimnazjalistów miało kontakt z 
różnymi narkotykami, często 

dziej zagrożona. Stąd konieczne 
są działania profilaktyczne wła
śnie w tych miejscach, także ze 
względu na ich szeroki zasięg. 

świadomości wśród uczniów, a 
nauczyciełe muszą umieć roz
mawiać z uczniem w sytuacji, 
gdy dziecko powie: "biorę". 

rozdawanymi za darmo przez 
dUerów. Mlodzież przyznaje, że 
w narkotyki można zaopatrzyć 
się wszędzie: w szkole, w klu
bach i dyskotekach, na spotka
niach towarzyskich, w stałych 
punktach miasta, można je 
zamówić telefonicznie do 

- Niezbędne jest 
wykształcenie nowej świadomości 

wśród uczniów, a nauczyciele 
domu. 

- W Bolesławcu do-
stęp do narkotyków jest 
duży, można mówić o 
natarczywości di1er6w. 
Ma to na pewno związek 

Strategia i rodzina 
Strategia profilaktycz

no-terapeutyczna powin
na się rozpocząć od szko
leń ludzi, którzy pracują 
z dziećmi już w przed

szkolach. 
muszą umieć rozmawiać z uczniem 

w sytuacji, gdy dziecko powie: - Oczywiście, pięciolet-
z bliskością granicy - mówi 
Barbara Wojciechowska, pełno
mocnik prezydenta do spraw 
uzależnień. - Narkomania wyni
ka z braku m.in. poczucia bez
pieczeństwa, z niezaspokojenia 

, podstawowych potrzeb mło
dych ludzi. Można też mówić o 
"modzie". Nie zapominajmy, że 
narkomania jest chorobą . 

Szkolna Maryśka 
Sprzedaż narkotyków w 

szkołach powoduje konieczność 
skierowania uwagi na wycho
wawczą funkcję placówek 
oświatowych. Szkoła staje się, w 
ocenie respondentów, coraz bar-

b, " " lOrę . 

- Edukacja nie może mieć 
charakteru akcyjnego, jednora
zowego - mówi Ewa Niewodni
czańska, naczelnik miejskiego 
Wydziału Oświaty i Spraw Spo
łecznych. - To musi być stałe, 
konsekwentne i systematyczne 
rozwiązanie. Od 1 września 
przyszłego roku taki system edu
kacji obejmie przedszkola, szko
ły podstawowe i gimnazja. 

- Teraz trzeba nasilić te dzia
łania, opracować wlasne progra
my na gruncie lokalnym - doda
je Barbara Wojciechowska.· Nie
zbędne jest wykształcenie nowej 

niemu dziecku nie tłumaczy 
się, co to jest ekstasy i jak działa 
- wyjaśnia Barbara Wojciechow
ska. - Zaczyna się od wyjaśnie
nia szkodliwości tego, co widzi 
często, na przykład dymu papie
rosowego. Wśród maluchów na
leży promować zdrowy tryb ży
cia. Także rodzina powinna 
uczyć pewnych postaw odpo
wiednio wcześniej, by dziecko w 
okresie burzy hormonalnej i mło
dzieńczego buntu mogło świa
domie powiedzieć: "nie". 

Strategia ed ukacyjna jest 
jeszcze w trakcie tworzenia, ale 
by zarezerwować na nią pienią
dze w budżecie, jej projekt musi 
być przYJęty przez radę miejską· 

Zabójcze tempo 
- Wiem, że wszystkich nie d.a 

się uchronić, narkomani nie wy
pleni się całkowicie. Wynika to 
przede wszystkim ze społecznej 
niewydolności współczesnej ro
dziny. Obserwuje się wielki pęd 
do tego, by przetrwać, by mieć 
szybko wsparcie we własnym 
dziecku - stwierdza Barbara 
Wojciechowska. - Gdy pytam 
młodzież o autorytety, okazuje 
się, że to jedno z trudniejszych 
zagadnień. Młodzież żyje teraź
niejszością, a jaka ona jest, to 
widać. Należy nauczyć młodego 
człowieka rozumienia tego, co się 
dzieje, wykształcić w nim umie
jętność komunikowania się z in
nymi, i przede wszystkim - po
móc prz(!brnąć przez te wszyst
kie zawirowania właściwe mło
dości. 

Magdalena Konieczna 
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Piłkarze Zametu Przemków spotkali 
się 3 stycznia na pierwszym treningu 

w tym roku 

Pierwszy 
trening 
Robert Bialy 

Były to również 

pierwsze zajęcia z no
wym szkoleniowcem, 
bowiem od 1 stycznia 
trenerem drużyny se
niorów jest Jerzy Ląd, 
były zawodnik Zame
tu. Popularny "Benek" 
przez kilkanaście sezo
nów grał na pozycji 
obrońcy. - Do poJowy 
lutego planujemy zaję
cia na sali gimnastycz
nej tutejszego gimnaz
jum - mówi nowy tre
ner. - Chlopcy będą 
trenować trzy razy w 
tygodniu. Chcemy też 
zagrać kilka sparin
gów, najlepiej z moc-

niejszymi drużynami. 

Zadaniem, jakie sta
wiam przed pilkarzami 
jest utrzymanie się w 
klasie okręgowej. To 
plan minimum. Myślę, 
że jeśli grać będą 

wszyscy zawodnicy, 
którzy kończyli rundę 
jesienną, jest io możli
we - dodał Jerzy Ląd. 

Klub zawarł umo
wę z nowym trene
rem do 30 czerwca. 
Kadrę juniorów Za
metu obejmie po 
nim najprawdopo
dobniej Władysław 

Drabik. 

PodwulyrJodniowejprzerwiezespól 
GómikaPoIkowice, wznowiI2styc:znia 

treninq; 

Znowu 
trenują 
Anna Osadczuk 

Pisaliśmy już o tym, 
że drużyna została 

wzmocniona przez 
dwóch zawodników -
Bartosza Cala i Emila 
Nowakowskiego (wy
wiad obok). 

Zawodnicy trenują 

sześć razy w tygodniu 
(cztery razy odbywają 
się po dwa treningi 
dziennie). Na począt
ku stycznia piłkarze 

przechodzili badania 
wydolnościowe. - ByJy 
one niezbędne, bo mu
sieliśmy sprawdzić tzw. 
progi wytrzymaJościo
we - powiedział Mar
iusz Jurak, kierownik 
drużyny. 

Zespół przygotowu-

je się obecnie do spa
ringów. Pierwszy ro
zegra z drużyną Pro
gresu Jelenia Góra. 
Kilka dni później, 23 
stycznia, wyjeżdżają 

do Szamotuł, gdzie 
spotkają się z Zawiszą 
Bydgoszcz i Dyskobo
lią GrocHn. Czeka ich 
jeszcze kilka innych 
meczów przed rozpo
częciem sezonu. 
Pierwsze spotkanie li
gowe rozegrają 10 
marca na wyjeździe z 
zespołem Świtu Nowy 
Dwór. Pierwszy mecz 
u siebie rozegrają ty
dzień później u siebie 
z drużyną Włókniarza 
Białystok. 

- Z Górnikiem spotkali~my się "gdzie~ po drodze" - mówi 
Emil Nowakowski, nowy piłkarz Górnika Polkowice, 

z którym rozmawia Anna Osadczuk 

ieza,leżny 
Wywiad 

- Jak się ~ pana 
pIZygOda z piłką? 

- Już w przedszkolu 
mia/em z nią do c:zynie
nia. Mój starszy bra~ po 
odebraniu mnie z przed
szkola szedJ ze mną na 
trening pilki nożnej. No 

i tak się zaczęJo. 
- Jak potoczyła się ka

riera brata? 
- Niestety, nie wybiJ się. 

Gra w jakiejś amatorskiej 
drużynie. 

- Jak reaguje na pana 
~ 

-Bardzo dobrze. Oeszy 
sięznich i jest moim wier
nym Jabicem. 

- Jest pan właścicielem 
własnej karty zawodni
czej. Bardzo a.ęsto mrie
nia panjednakkluby. Sły
szałam nawet opinię, że 
jest pan takim piłkaIskim 
~" ,,""'" "'"'t'''Y'"t • 

- Tak? Być może bieae 
się to stąd, że mam swoją 
k1utę. Dzięki temujestem 
pewniejszy, mogę grać 

tam gdzie ~. Nie jes
tem związany na staJe z 
danym klubem, tylko na 

Sto na tysiąc 
Anna Osadczuk 

W I lXtre ka!z}tarek 
~mallDll}dlnacx:r 

AąlapukPtikrJw.ire 
Tym razem polkowi

czanki pokonały AZS 
Uniwersytet Wrocławski 
106:47. Szczepan Knap, 
jeden z dziennikarzy leg
nickiego Radia Plus 
stwierdzit że mea;e 
dziewcząt z PolkO\Vic sta
ją się nudne, bo jedyną 
~domą są rozmiaIy 
ich zwycięstw i to czy uda 
im ię dojść do ,,setki". 
We Wrocławiu przekro
czyły tę barierę - po raz 
pierwszy na wyjeździe, 

po raz piernszyw tym ty
siącleciu i po .raz pierw
szyw tym roku. -Rzec2y
wi5cie to .myaęstwo ma 
dJanas ogromneznacz.c
nie - powiedział nam po 
meczu Krzysztof Kor
sak, prezes klubu. -Są to 
pierwsze punkty w lJ'I11 
lJsiąclcdLL 

Godna pochwały jest 
postawa wysokich Port
janko, Utban i Fedoriak. 
- ZagraJy dobIy m~ 
jestem zadawolony -
stwierdził prezes KoISak. 

Spotkanie było w oce
nie prezesa zdecydowa
nie jednostronnym wi
dowiskiem. Polkowi
cz;mkj po raz kolejny 
udowodniły, że są d0-
brze pnygokN/ane do 
sezonu. - Najważniejsze, 
żeby forma nie uciekla 
podczas nmdy play - olf 
- ~erdzil KIzysztof 
Korsak. 

AZS Uniwersytet 
Wrocław - CCC Aqua
park 47:106 (15:22, 5:29, 
13:26, 14:29). Punkty: 
Urban 21, Portianko 19, 
Kłosińska 16, Fedoriak 
15, Legutko 13, Wio
darska 12, Morisson 5, 
Klimkowska 3, Koz
droń2 

czas kon
traktu. Łat
wiej mi 
odejść, jeśli 
jestem nie
zadowolo
ny ze 
wsp6lpracy 
z klubem, 
w ktÓlJID 
gram. 

-Takby
łoze~ 
Idem 
Wn:daw'! 
-Poczęś

ci tak. Nie 
bylem nie

Emil Nowakowski stety fawo-

rytem tre
nera i nie gralem tak częs
to w pierwszym skladzie 
jak bym chcial. Oloć i tak 
nie bylo źle, bo w rundzie 
jesiennej gralem w sześ
ciu czy siedmiu spotka
niach. Nie podoba/a mi 
się niesprawiedliwa poli
tyka trenera. Na trenin
gach staralem się, dawa
Jem z siebie wszystko, ale 
podczas meczu nie l\Y
chodzi/em w pieJWSZy11l 
skJadzie. 1}mczasem 
przychodzi] jakiś zawod
nik. by! na jednym trenin
gu i gra! od pierwszych 
minut podczas kolejnego 
meczu. To nie bylo nor
malne. 

- W swoicll piIkarskidl 
wędrówbch trafił pan 
także do ldub6w zagra
nk:zn}m 

- Tak, rzeczywr cie. 
W Stanach Zjednoczo
nych gralem 15 miesię
cy, a we WJoszech trzy. 
Później jednak prze
niosJem się do Górni
ka WaJbrzych i wJaśnie 
ten klub wspominam naj
milej. Tam ukJada1a mi 
się świetnie wspólpraca z 
trenerem. 

- Sportowe JJl3IW1ie? 
-Zagranie stu mecWw 

w pieIWSZej lidze. 
-Dziękuję za rozmowę. 

Sport 

Co GRAJĄ? 
13.01 
Godz. 17, I liga żeńskiej 
kO 'zykówki 
CCC Aquapark • KS 
Unia Swarzędz 
Godz. 9.30 
Piłka ręczna cWopc6w -
Gimnazjum P- cc 
14.01 
Godz. 17, Puchar EHF 
piłka ręczna kobiet 
Cuprum Bank Zagłębie 
Lubin - Olimpia LubIa
na 

SPRINTEM 

Drużyna polkowickie
go gimnazjum, prowa
dzona przcz Dorotę 

Wojciech, zajęła picrw-
ze miejsce podczas 

Mistrzostw Powiatu 
Polkowickiego • w Piłce 
Ręcznej dziewcząt. Tuż 

za nią uplasował się ze
spół gimnazjum z Ga
worzyc. Miejsce trzecie 
zajęło gimnazjum z 
Grębocic. 

Izabela Ziomek, re
prezentantka ~ Te
nisa Stołowego zajęła, 

17 miejsce na 40 startu
jących zawodników 
podczas Ogólnopol-
skiego Thmieju Klasyfi
kacyjnego Kadetek. W 
zawodach wystartowało 
40 tenisistek i tenisis
tów. 

Polkowickie tenisistki 
stołowe, rozgrywające 

swoje mecze w drugiej 
lidze, zakończyły pierw
szą rundę na piątym 

miejscu w tabeli. 1Ym 
samym awansowały do 
rozgrywek play - off 
wraz z innyrru pięcioma 
zespołami. Mężczyźni 

natomiast zakończyli 

rundę na dziewiątym 

miejscu w tabeli drugiej 
ligi. 

Małgosia Drop, pol
kowicka lekkoatletka, 
zadebiutowała w kate
gorii juniora młodszego 
w pchnięciu kulą pod
czas Ogólnopolskiego 
Halowego Mittingu LA 
i zakwalifikowała się do 
Mistrzostw Polski. Bar
dzo dobrze wypadli tak
że Mariusz Wierzbicki, 
Marek Czarnik i Mar
cin Kaczanow ki. 
Anna Osadczuk 
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Jan Bunkiewicz piastuje stanowisko Wójta Gminy Grębocice 
od 10 lat. W tym czasie zrealizowano wiele przedsięwzięt 

inwestycyjnych, które w znaczny sposób poprawiły warunki 
życia społeczno~ci gminnej 

Według planu 
Izabela Pakiet 

Dzięki trafnym decyzjom władz sa
morządowych nastąpiło znaczne przy
spieszeme rozwoju gminy, przede 
wszystkim w zakresie infrastruktury 
technicznej. Powstały wodociągi, kana
lizacja, gmina została zgazyfikowana i 
stelefonizowana. Polepszyi się stan 
dróg oraz warunków nauczania w pla
cówkach oświatowych. W ubiegłym ro
ku, mimo niskich dochodów gminy zre
aliwwano kosztowną inwestycję zwią
zaną z go podarką wodno - ściekową 

oraz znacznie poprawiono warunki 
pracy oraz jakość i zakres świadczonych 
usług dla mieszkańców gminy w pla
cówkach oświatowych oraz Ośrodkach 
Zdrowia. Poprosiliśmy Wójta Gminy, 
Jana Bunkiewicza o podsUl11owanie 
minionych 12 miesięcy: - Wśród naj
ważniejszych inwestycji zrealizowanych 
w 2()()() roku naJeży "Y
mienić przede wszyst
kim budowę kanalizacji 
sanitamej i wodociągu 
we wsi ObisZÓw. - po
wiedział nam Jan Bun
kiewicz - Byl też remont 
Ośrodka Zdrowia w 
Grębocieach, dzięki któ
remu polepszyly się wa
runki pracy i świadcze
nie uslug dla pacjentów. 
Inne inwestycje zrealizo
wane w ubieglym roku 
to m.in. wymiana poJay
cia dachu w GOK-u w 
Grębocieach, świetlicy w 
Trzęsowie i OgorzeJcu, 
Publicznej Bibliotece w 
Grębocicach oraz remi
zie w Krzyd/owieach. 
Dodatkowo w Przed-
szkolu zostala pod1ączona instalacja ga
zowa i ogrzewanie gazowe w caJym bu
dynku. Nowe chodniki z kostki po/bru
kowej upię.kszy1y plac przed Gminnym 
Ośrodkiem Kultwy w Grę1xxieach. 
Jak co roku gmina przeznaczyla także 
pieniądze na zabytki - podsumowuje 
Wójt Gminy. - Najważniejsze inwestyc
je planowane na 2001 rok to w szcze
gólności: budowa pe/nowymiarowej sa
li gimnastycznej przy Szkole Podstaw~ 
wej i Gimnazjum w Grębocieach oraz 
adaptacja budynku poszkolnego w 
Grębocieach na potrzeby Gminnego 
Ośrodka Pomocy Spolecznej. Przysz1e 
Centrum U fug SoqaJnych będzie 
mieściJo Dom Dziennego Pobytu, 

kompleks pomieszczeń dla Klubu Se
niora "Zlota Jesień", Kola Osób Nie
pelnosprawnych oraz dla Gminnej Ko
misji Rozwiązywania Problemów Alko
holo"ycl1, a także pomieszczenia biu
rowe dla GOPS-u. Zostaną także od
tworzone drogi i chodniki znis7CZOne 
podczas robót sieci kanalizacyjnej i ga
zy1ikacji w Kwielicach. W pierwszym 
etapie prac za tanie odbudowana na
wierzchnia dwóch glównych dróg, a w 
następnej kolejności będą wybudowa
ne chodniki przy drogach glównych 
oraz utwardzone drogi żużlowe. Jeśli 
będą dodatkowe środki, to w szybkim 
tempie będzie można zrealizować bu
dowę kanalizacji w miejscowości 
Czen1czyce. Będę również zabiega!, 
aby zostaJa przebudowana nawierzch
nia drogi przy wjeździe do miejscowo '-

Jan Bunkiewcz, wójt gmin} Grębocice 

ci Bucze - informuje Wójt - Jeśli chodzi 
o plOjekt budżetu gminy na 2001 rok to 
nie mamy jeszcze wszystkich informacji 
na temat dochodów. Powodem jest 
wprowadzenie nowego podatku od nie
ruchomości w wysokości 1 proc. od bu
dowli linii energetycznych przesyJ~ 
wych, rurociągów i przewodów sieci 
rozdzielczej gazów, eiepla, paliw, wody, 
ściek6w i oczyszczalni, którego skutki 
będą znane dopiero pod koniec stycz
nia br. Projekt budżetu gminy w 2001 
po stronie dochodów nie uJegl zmianie 
w stosunku do roku popaedniego. No
wych zadań gmina ma tymczasem c0-

raz więcej, a na ich realizację środków 
ni tety nie przybywa - kończy Wójt 

Wolontariusze Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy zebrali 

w Przemkowie ponad 1,2 tys. zł 

Grała orkiestra 
Robert Biały 

Jak co roku przemkow
ski finał WOSP odbywał 
się w tutejszym ośrodku 
kultury. 

- Gramy z orkiestrą od 
początku - mówi Lubo
mir Compel, dyr. POK-u 

Organizujemy przy 
okazji "YStępy artystyCl
ne. 

Na scenie ośrodka za
grały orkiestra dęta. ze
spól artystyczny z SP nr 1 
i "Mozaika". Gdy artyści 
popisywali się na scenie, 
kwesta trwała w najlep
sze. 

- PielW
szy raz 
zbieramy 
pieniądze 

podczas 
Wielkiej 
Orkiestry 
- mówią 
Ania, Ma
rysia, Syl
wia i Mag
da, uczen

nice Gitnnazjum Publicz
nego. -Ludzie wrzucali do 
puszek różne sumy, C7B

sem niewielkie. Niektórzy 
byli też przeciwni ca1ej ak
cji - dodają dziewczyny. 

W trwającej dziewięć 

godzin kweście, cztery 
wolontariuszki zebrały 
dokładnie 1267 zł i 69 gr. 
Niestety organizatorzy 
WOŚP nie przysłali do 
Przemkowa oryginalnych 
serduszek. Ofiarodaw
com wręczano, więc zro
bione własnymi siłami na 
miejscu. 

Na ostatniej sesji Rady Gminy w Rad
wan;cach poruszano tematy związane 

z zamknięciem roku i rozpoczęciem 
kolejnego 

Ostatnia w 2000 
Adrianna Jakubowska 

Po otwarciu obrad Ma
rek Rzęsista. pierwszy za
stępca Komendanta Po
wiatowego Policji w Pol
kowieach, przedstawił in
formacje o bezpieczeń
stwie publicznym na tere
nie gminy i zapewnil, że 
rok 2001 będzie równie 
bezpieczny jak ubiegły. 

Sabina Zawis, wójt 
gminy przedstawiła spra
wozdanie z pracy Zarzą
du w okresie między e
syjnym. Radni przyjęli 
uchwałę w sprawie bu
dżetu gminy na Tok 2001. 
Zarówno dochody jak i 
wydatki budżetu na rok 
2001 zamykają się kwotą 
5.867 158,00 zł, pornniej-

szoną o 205 tys. jak w 
ubiegłym roku. Ustalono 
diety dla radnych, sołty
sów i członków zarząau 
na rok 2001. Kwota me 
uległa zwiększeniu. 

Ustalono również WlOry 

wykazów i deklaracji po
datkowych do stosowa
nia na terenie grrliny 
Radwanice. Wszystkie 
uchwały zostały podjęte 

jednogłośnie. Na zakoń
czenie Ewa Flak, prze
wodnicząca Rady Gmi
ny, zJożyła wszystkim 
zgromadzonym serdecz
ne życzema na nadcho
dzący rok przy symbo
licznej lampce szampa
na. 

W GRĘBOCICACH 
TEŻ GRAU 
Zakończył się IX Fi

nał Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy. 
Wstępnie został on 
zamknięty kwotą 

21.188 188 zł, ale 
przewiduje się, że u
rna ta wzrośnie do 35 -
45 mln. Niedzielną 

zbiórkę na rzecz 
WOŚP zorganizowano 
także na terenie Grę
bocie z inicjatywy Ja
niny Drzazgi, mIesz
kanki Grębocic. Wo
lon ta rit sze sygnalizu
jąc swoją obecność, 

dzwoneczkami prze
szli także ulicami Grę
bocie. 

- W GlębocicaclJ nie 
było do tej pory żad
Ilej akcji WOŚP. Myś
leliśmy już wcześniej o 
tym, aby zbi6rkę zor
ganizować także na te
renie gminy Gręboci
ce, ale później wszyst
ko ucichło - mówi Ja
nina Drzazga. - Miesz
kańcy Grębocie w 
większości bardzo 
chętnie wspomagają 

akcję, czego dowiedli 
w minioną niedzielę 
- dodaje. 

Jak mówi Łukasz 

Puzl1iewski, przed
. tawiciel Koła Mło

dych SLD w Polkowi
cach w trakcie odby
wających się imprez 
towarzyszących akcji 
WOŚP w Polkowi
each zagrała również 
Gminna Orkiestra 
Dęta zGrębocie. 

- W przyszlym roku 
10 Finał WOŚP planu
jemy zorganizować 
hucznie n::l terenie ca
lego powiatu polko
wickiego - zapowiada 
Łukasz Puźniewsh 

Kontynuacja akcji 
odbędzie się też w pią
tek w SP i Gimnazjum. 

- Zostanie zorgani
zowana cly koteka dla
dzieci, z której docbód 
zostanie przeznaczony 
na WOŚP - poinfor
mowała Mirosława 

Stępniak, w - ce dyrek
tOT SP w Grębocieach. 
Izabela Pakiet 

- - -- - - - - - ----~-- . 



nice, Chocianów, Gaworzyce, Grębocice , Jerzmanowa, Pęcław, Przemków 

W przypadku Wiktorii Ulewicz z Gosłyni w gminie 
Gaworzyce od~piewanie tradycyjnego" sto lat~~ 

nie miałoby sensu 

Dwieście lat 
Sabina Lipiec 

Pani Wiktoria, bowiem 
24 grudnia minionego ro
ku skończyła "setkę". 
Oznacza to, że urodziła 
się dokładnie na począt
ku wieku i dożyła do jego 
końca. 

W uroczystości urodzi
nowej, oprócz licznie ! 
zgromadzonej rodziny: ~ 
dzieci, wnuków, prawnu- ~ --=_~"-"-""~=:-:-:,.......,...,.""""':--...JL-_-,"-"':"-~~ 
ków i praprawnuków, 
wzięli udział członkowie Związku Sybi
raków, Zygmunt BadecKi, wójt gminy 
Gaworzyce, Grzegorz Płuciennik, prze
wodniczący rady gminy. Jubilatce wrę
czono kwiaty i listy gratulacyjne. 

Przedstawiciele oddziału KRUS-u w 
Legnicy przekazali życzenia i co najważ
niejsze, nowe naliczenie wysokości eme
xytwy. 

Pani Wiktoria mieszka z synem Józe-

fem, sołtysem wsi Gostyń od prawie 30 
lat 

100 lat to piękny wiek, ale jednak pani 
Wiktoria dość mocno go odczuwa. Ma 
lILin. miażdżycę, zawroty głowy, gdy 
wstaje z łóżka. Nie daje jednak za wy
graną i kiedy tylko może krząta się po 
domu korzystając z pomocy balkonika. 
Życzymy pani Wiktorii jak najwięcej 

dni w dobrym zdrowiu. 

W szkolnych przedstawieniach w Gaworzycach 
dobro zwyciężało w walce ze złem, a muł był sympatyczną 

łaciatą ... krówką 

Optymistycznie 
Sabina Lipiec 

w sali gimnastycznej 
szkoły w Gaworzycach 
tuż przed świętami odby
ła się wspólna okolicz
nościowa impreza pod
stawówki i gimnazjum. 

Przedstawiciele gło
gowskiego hufca ZHP 
przekazali, przyniesio
ne ze sobą, światełko 
betlejemskie. Wiele 
lat temu skaUCi aus-

~ 

triaccy zainicjowali ł 

tradycję niesienia w ~ 
świat tego niegasnące- i. 

go płomienia. W szko-
le w Gaworzycach światełko zagoś
ciło po laz pierwszy. 

Dzieci z obu szkół przygotowały jaseł
ka. Wiele uciechy widzom sprawił muł 
wyglądający jak laciata krówka oraz to, 
że jeden z pastuszków usiłował na nim 

- "dojechać" do Betlejem. Aniolki śpie
wały kolędy. Była też Święta Rodzina, 
Herod i diabły. 
Młodzież z gimnazjum przygotowała 

pantomimę o walce dobra ze złem. 
11em była sugestywna muzyka elektro-

Dobro zwyciężyło 

niczna. Spektakl zakończył się optymis- .. 
tycznie. Dobro zwyciężyło w walce ze 
złem o ludzkie dusze. 

Na koniec części artystycznej' dziew
częta z gimnazjum pochwaliły się swoją 
znajomością języka angielskiego. Za
śpiewały kilka kolęd w tym języku m.in. 
słynną "Silent nigbt". 
Życzenia obecnym złożyli m.in. Grze

gorz Płuciennik. Przewodniczący Rady 
Gminy i proboszcz parafii w Gaworzy
cach Lech Świdziniewski. 

WSamorządowym Gimnazjum 
w Radwanicach odbył się wyjątkowy 

w dziejach szkoły bal sylwestrowy 

Bal u Małego 
Księcia ... 
Adrianna Jakubow. ka 

Zorganizowany 
zostal przez Radę 
Rodziców prężnie 
dział aj ąc.ą przy 
gimnazjum. Gos
podarzem balu był 
sam Mały Książe, 
bohater znanej 
książki Antoina de 
Saint Exupery'cgo. 
Wystrój sali, ostat
niego w tym ty iąc1eciu 
balu, nawiązywał w swej 
tonacji i kolorystyce do 
jego ukochanej, czyli do 
rozy. Duch Małego 

Księcia przez całą noc 
był przywoływany przez 
wodzirejów troszczą

cych się o to by każdy 
zaproszony gość czul się 
wyjątkowo na planecie 
XXI wieku. Gdy na ze
garze wybiła północ, 

rozpoczął się nowy wiek 

- wiek marzeń. Mały 

Książe przytuliJ do ser
ca ukochaną różę, by 
dobrocią i miłością jak 
najdłużej darzyła rad
wanickie gimnazj um. 

Dochód z biletów i 
upominków "szczęście 
w miło ' ci" przygotowa
nych przez gimnazjali -
tów i organizatorów 
przeznaczonych będzie 
na tatutową działal

noŚĆ szkoły. 

POdziękowania 
Dyrektor Samorządowego Gimnazjum w 

Radwanicach wraz z gronem pedagogicznym 
składają serdeczne i gorące podziękC'wania ro
dzicom zaangażowanym w przygotowanie balu 
sylwestrowego. Składają również serdeczne po
dziękowania osobom, które wspomagały to 
przedsięwzięcie: Henrykowi Zawis, Andrzejowi 
Bomba, Rafałowi Ludwisiak, Zdzisławowi Żyta 
oraz Kolu Łowieckiemu "Jaźwiec". 

Po łacinie 
Izabela Pakiet 

Śpiew tIZydziestooso
bowego chóru górni
czego z Lubina wzbo
gaci niedzielną mszę 
świętą w grodowieckim 
Sanktuarium Maryj
nym, która odbędzie się 
14 stycmia o stałej po
rze tj. o godzinie ' 13. 
Stałym czę' ciom tej 
mszy będzie towarzy-

szył śpiew chóru w języ
ku łaciń kim. N atom
iast okres poświąteczny 
zostanie podkreślony 

poprzez pięknie wyko
nane kolędy, także po 
łacinie. Chór z Lubina 
zaśpiewa w Grodowcu 
po raz pierwszy, dzięki 
inicjatywie k . Witolda 
Pietrza. 

15 
ZAPtACIMY 

WI:ĘCEJ 

Na o tatniej w drugim 
tysiącleciu sesji Rady 
Miejskiej Przemkowa, 
uchwalono budżet na 
2001r. Za przyjycicm 
głosowało 11 radnych, 
przeciw było sześciu, je
den wstrzymał się od 
głosu. 

Radni zdecydowali 
także podnieść, średnio 

o 10%, stawki podat
ków. W tym roku poda
tek od budynków 
mieszkalnych będzie 

wyno ił 40gr. od metra 
kwadratowego po
wierzchni użytkowej. 

Wzrosły też opłaty tar
gowe i podatek za po
siadanie psa ('30zl). 
Decyzją rady, miel>z

kańcy gminy Prlemków 
zapłacą więcej za wodę . 
i odprowadzanie ' cie
ków. Od 1 stycznia 
2001 r. jest to odpo
wiednio: 1,58 zł plus 
VAT za metr sześcienny 
wody j 2,40 zł pIu ' VAT 
za odprowadzenie ście
ków. Ta ostatnia stawka 
dotyczy odbiorców in
dywidualnych. 
Robert Biały 

SZKOLENIE 
Sołtysi z terenu gminy 

Gaworzyce uczestniczy
li w szkoleniu na temat 
ustawy o wychowaniu w 
trzeźwości, alkoholiz
mu jako choroby spo
łecznej, jego objawów i 
skutków oraz możli
wości leczenia i zapo
biegania. 
Duże wrażenie zrobił 

opis szkód, jakie pono
szą dzieci w Z\viązku z 
alkoholizmem rodzi
ców. Są to m.in. różne
go rodzaju stany lęko
we, brak zaufania do 
dorosłych, ciągłe po
czucie wstydu za piją
cych rodziców, a nawet 
choroby somatyczne. 

Szkolenie zostało 

przeprowadzone przez 
przedstawiciela Gmin
nej Komisji Profilaktyki 
i Rozwiązywania Prob
lemów Alkoholowych. 
Było jednym z elemen· 
tów włączania społecz
ności lokalnej do ak
tywnego zapobiegania 
alkoholizmowi oraz in
nym uzależnieniom. 
Sabina Lipiec 



16 
Uchwała Nr XXI 11/264/2000 

Rady Miejskiei w Polkowicach z dnia 
21 grudnia 2000 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr XXI/244/2000 
Rady Miejskiej w Polkowicach z dnia 06 paź
dziernika 2000 roku, w sprawie ustalenia dni i 
godzin otwierania oraz zamykania placówek 
handlu detaUcznego dla ludności na terenie 
gminy Polkowice. 

Na podstawie art. 18 ust. 2, pkt 15 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 f. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 1996 r. Nr 13, poz. 74, Nr 58, poz. 
261, Nr 106, poz. 496 i Nr 132, poz. 622; z 1997 
r. Nr 9, poz. 43, Nr 106, poz. 679, Nr 107, poz. 
686, Nr 113, poz. 734 i Nr 123, poz. 775; z 1998 
r. Nr 155, poz. 1014 i Nr 162, poz. 1126; z 2000 
r. Nr 26, poz. 306 i Nr 48, poz. 552) w związku 
z art. XII 81 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. 
przepisy wprowadzające Kodeks pracy (Dz. 

"'l. U. Nr 24, poz. 124; z 1990 r. Nr 34, poz. 198) 
uchwala się, co następuje: 

81. 

W 6 1. skreśla się słowa "od godz. 5.00 i za
mykane do godz. 20.00" i zastępuje słowami 
"od godz. 5.00 i zamykane do godz. 23.00" 

82. 

Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi 
Gminy. 

B 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem Ol stycznia 
2001 Toku i podJega ogłoszeniu poprzez roz
plakatowanie w formie obwieszczeń w miejs
cach publicznych, a także przez ogłoszenie w 
lokalncj prasie. ___________ ... 

Zarząd Gminy 
Grębocice 

informuje, że w dniu 
25 stycznia 2001 r. o godz. 12 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy zosta
nie zorganizowany przetarg w formie licytacji 

ustnej na zbycie: 

- 2 DZIAŁEK POŁOŻONYCH W 

GRĘBOCICACH, PRZEZNAC

ZONYCH POD BUDOWNICTWO 

JEDNORODZINNE, 

- NIERUCHOMOŚCI ZABU

DOWANEj, POŁOŻONEJ W SZY

MOClNIE, O PRZEZNACZENIU 

USŁUGOWO-RZEMIEŚlNICZYM, 
Wadium należy wpłacać 

DO DNIA 25 STYCZNIA 2001 DO 

GODZ. 10. 
Szczegółowe informacje na temat przetargu 

oraz regulaminu przetargowego, można uzys
kać w Urzędzie gminy w Grębocicach, ul. Gło

gowska 3, 59-150 Grębocice; pok. nr 15, tel. 
076/831-55-01 w. 34 

Reklama 

Reklama 

PRYWATNY GABINET OKUUSITCZNY 
Specjalista chorób oczu 

Małgorzata Szczotka 

ul. K.B. Kominka 4 (zakład optyczny) 

pr;yjmuje codziennie od 9 do 17 na 
KAS CHORYCH (z aktualnym skiero

waniem od lekarza POZ) 

Rejestracja tel. 845-60-90, 845-37-27 
lub osobiście 

Gabinet prowadzi również dobór i aplikację 
soczewek kontaktowych ł 

toirO.lI)l.2l_łł ROl\ll1K 

OGtOSZENIE 

Zarząd Gminy Radwanice informuje, iż na 
tablicy informacyjnej Urzędu Gminy w Raclwa
nicach przy.ul. Przemysłowej 17 wywieszono wy
kazy nicruchomości przeznaczonych do odda
nia w użytkowanie wieczyste działek 158/5 o po
wierzchni 63 m kw. i działki 571/2 o powierzch
ni 112 m kw. położonych w obrębie Radwanice. 

OGtOSZENIE 

Zarząd Gminy Radwanice informuje, iż na 
tablicy informacyjnej Urzędu Gminy w Radwa
nicach wywieszono wykaz nieruchomości prze
znaczonej do zbycia w drodze przetargu działki 
400/9 o powierzchni 1359 m kw. położonej w 
obrębie Radwanice. 

----------------------~ 

Uchwala Nr XXIII/269/2000 Rady Miejskiej w Polko wicach 
z dnia 21 grudnia 2000 r. w sprawie wprowadzenia opiaty 

administracyjnej Ogłoszenia drobne 
Na podstawie art. 18 ust. 2, pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samo
rządzie gminnym (Dz. U. z 1996 r. Nr 13, poz. 74, Nr 58, poz. 261, Nr 106, 
poz. 496 i Nr 132, poz. 622; z 1997 r. Nr 9, poz. 43, Nr 1O~ poz. 679, Nr 
107, poz. 686, Nr 113, poz. 734 i Nr 123, poz. 775; z 1998 r. Nr 155, poz. 
1014 i Nr 162, poz. 1126; z 2000 r. Nr 26, poz. 306, Nr 48, poz. 552 i Nr 
88, poz. 985) oraz art. 18 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i 
opłatach lokalnych (Dz. U. Nr 9, poz. 31; z 1992 r. Nr 101, poz. 444i Nr 
21, poz. 86; z 1994 r. Nr 123, poz. 600; z 1996 r. Nr 91, poz. 409 i Nr 149, 
poz. 704; z 1997 r. Nr 5, poz. 24, Nr 9, poz. 524, Nr 123, poz. 780 i Nr 121, 
poz. 770; z 1997 r. Nr 107, poz. 689, z 1998 r. Nr 106, poz. 668, Nr 150, 
poz. 983 i Nr 160, poz. 1058; z 2000 r. Nr 88, poz. 983) Rada Miejska 
uchwala co następuje: 

B1. 

Wprowadza się opłatę administracyjną na niżej wymienione czynności 
urzędowe 

nie objęte przepisami o opłacie skarbowej wykonywane przez Burmistrza 
Gminy Polkowice w następujących wysokościach: 

1) za wpis do ewidencji działalności gospodarczej kwota- 120, 00 zł 

2) za zmianę wpisu do ewidencji działalności gospodarczej kwota 
- 60,00 zł. 

B2. 

Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Gminy. 

B3. 

Uchwała wchodzi w Zycie z dniem 01 stycznia 2001 roku i podlega ogło
szeniu poprzez rozplakatowanie w formie obwieszczeń w miejscach pu
blicznych, a także przez ogłoszenie w lokalnej prasie. 

Tłumaczenia przy
sięgłe - j. niemiecki i 
nieprzysięgłe - j. an
gielski. Krótkie termi
ny realizacji. 

Tel. 0607 075558 
Tel. 749-29-64 

N,tł\.fl2tIOh.",("h.'V54 

Thnie gotowanie na 
przyjęcia z możliwoś
cią organizacji. 

Tel. 845-28-70 
,LJ1IL,21WJO..D'('!i,.54: 

Sprzedam garaż przy 
ul. Polnej, ocieplony i 
suchy. 

'Ibl. R47-91 -67 
N. \JUot.l!lI)./>.(', tt' 

Sprzedam działkę 
budowlaną 0,5 h w So
binie. 

Tel. 842-88-05 
N-rfJ3..UI200l·0.(iMlą 

Sprzedam mieszka-
nie 3- pokojowe w Pol
kowicach (I piętro, 
balkon). Cena do 
uzgodnienia (możliwe 
raty). 

Tel. 7492000 
Iitlo<nl.~I·1ł<i-·'2tJ 

Sprzedam samochód 
HYUNDAI LS 1300, 
5-drzwiowy. rok prod. 

listopad 1991. Kupio
ny w Polsce w salonie. 

Tel. 847-41-28 do 16 
po 17 845-23-89 

"rlll··llll!\·ll.(',..I:1 

Sprzedam pięć dzia-
łek budowlanych, 10 
arów każda, w Sobinie. 

Tel. 0605260591 
Nr (lS.&,.!OO,·tJ.(;Slt:12 

Sprzedam oryginal
ne gry komputerowe -
ymulacja lotnicza, 

oraz okap kuchenny 
pod zabudowę (nowy). 

Tel. 845-45-38 
'NIOł,Ol.'1t'lI'll·l)..ljs.:l2..l 

Stare książki, zabyt-
kowe przedmioty ku
pię 

leI. 749-29-64 
Nt OIIt&l.lOOIf).(;<;;UA 

Kredyty gotówkowe 
bez poręczycieli . 

TeJ. 0604189244 
NI 11tł."t.1i)lUI·O~vl25 

Sprzedam mieszka-
nie 2-pokojowe, 33 m 
kw. - Cena 54 tys. 

Tel. 845-01-83 
N'(>UltlOOJ·j)·O!.ll.'ó 

Poszukuj~ osób do 
współpracy w kredy
tach, funduszach eme
rytalnych itp. z terenu 

Powiatu Polkowic ki e
go. Wymagana licencja 
UNFE, mile widziana 
PUNU. 

Tel. 0603238995 
Nr 1I1S,(UJOII1,rhG" 121 

Sprzedam lub zamie-
nię na mieszkanie dom 
własnościowy w Polko
wicach lub Głogowie. 

Tel. 831-15-31 
Nr (Ił.OI ZIlOI·n·(j.~l-':S 

Sprzedam działkę 

budowlaną, uzbrojoną 
o powierzchni ponad 
12 arów w Rudnej 
Gwizdanów oraz silnik 
(Ford Escort, Ford 
Fiesta), rok 1987. , 

Tel. 749 35 45, 0608 
686720. 

Nt tl,IUIUO·U.('&",'I 

Sprzedam tanio za-
mrażarkę mors 222 i 
dwa fotele. 

Tel. 845-23-96 
l'ir()4ll.hmll.;('"I·:il~ 

Sprzedam mieszka-
nie 3-pokojowe 57 m 2 
w wieżowcu (parter). 
Dzwonić po 20, 

Tel. 8450046 
Nt II 1·0..flS(8:1 
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